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“Beni görmek demek, mutlaka yüzümü görmek değildir. Benim fikirlerimi, 

benim duygularımı anlıyorsanız ve hissediyorsanız bu yeterlidir.” 

Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu ve ilk Cumhurbaşkanı Mustafa Kemal Atatürk’ü, 
sonsuzluğa uğurlanışının 80. yıldönümünde minnet, sevgi ve saygıyla anıyoruz.

n  Silah arkadaşlarıyla birlikte Türk 
Milletini arkasına alarak başlat-
tığı ulusal kurtuluş mücadelesi 
sonunda ülkemize bağımsızlığını 
kazandırıp, her anlamda gelişmiş 
dünya ülkeleri seviyesine çıkarmak 
için yaşam boyu mücadele eden Ulu 
Önder Mustafa Kemal Atatürk, son 
nefesini verene kadar hep mille-
tinin geleceğini ve mutluluğunu 
düşündü. Bunun için hasta yatağın-
da bile Cumhurbaşkanlığı görev ve 
sorumluluğunu yerine getirmeye 
çalışan Büyük Atatürk, milletinin 
sevgisiyle en yüce makama ulaştı, 
gönüllerdeki yerini hiçbir zaman 
kaybetmedi.

80 YILLIK ÖZLEmLE 
ANIYOruZ..!

n SAYFA 12’DE

1O KASIm 
ATATÜrK’ÜN 

vEFATININ
80. YIL dÖNÜmÜ 

NEdENİYLE 
GAZETEmİZ 

SİYAH BEYAZdIr...

Nurdan Erdiş:

“BEN dEĞİL, BİZ dİYErEK
 YOLA ÇIKIYOruZ” 

n   En büyük hedefinin halkın sağlığı, 
huzuru ve mutluluğu olduğunun 
altını çizerek Bakırköy Belediye 
Başkanlığı’na aday adayı olduğu-
nu açıkladı. n 4’TE

“TuZLucA İÇİN 
HAYALLErİm 
vE HEdEFLErİm vAr”

n Yıllardır Almanya’da ya-
şayan ve orada çeşitli işlerde 

çalıştıktan sonra ticarete 
başlayan Aziz Akkılıç doğup 
büyüdüğü ana ocağı Tuzlu-
ca’ya Belediye Başkan Aday 

Adayı oldu. CHP Tuzluca İlçe 
Başkanlığına müracaat 

dilekçesini sunan 
Akkılıç, yıllardır 

Tuzluca için kurduğu 
hayallerini gerçek-

leştirmek için canla 
başla çalışacağını 

ifade etti. 
n SAYFA13’TE

Siyaset insanları 
mutlu etme işidir
n CHP Şişli İlçe Başkanlığı’na, 
Şişli Belediyesi Meclis 
Üyeliği için aday adaylık 
başvurusunda bulunan Av. 
Seval Özsatıcı, ‘İnsanların 
hayatına dokunabilmek, 
güzelleştirmek, katkıda 
bulunmak için yerel 
yönetimde aktif olarak görev 
almak istiyorum’ dedi.

YIKIm şirKETi 
KuSurLu

Bakırköy Spor Vakfı Sosyal Tesisleri'nin yıkımı 
sırasında belediye işçisi Mustafa Yılmaz'ın 
kafasına çarpan demir nedeniyle hayatını 
kaybetmesiyle ilgili savcılık dosyasına giren 
bilirkişi raporunda asli kusurlunun belediyenin 
ve belediyeye iş makinesi sağlayan Kardeşler 
Yıkım’ın olduğuna yer verildi. n 3’TE

Erdoğan, Gülseren Özdemir Özel Eğitim Uygulama Okulu'nun açılışını yaptı

cumHurBAşKANI ErdOĞAN 

KÜÇÜKÇEKmEcE’dE

n  Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Hayırsever İş Adamı Nihat 
Özdemir tarafından Küçükçekme-
ce’de yaptırılan Gülseren Özdemir 
Özel Eğitim Uygulama Okulu’nun 
açılışını gerçekleştirdi. Zihinsel ve 
bedensel engelli çocukların eğitim 
göreceği Gülseren Özdemir Özel 
Eğitim Uygulama Okulu, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan ve eşi 
Emine Erdoğan'ın katıldığı törenle 
açıldı. n SAYFA6’DA

uTANÇ KApISI
Fatih’te sokağın tam ortasına yapılan 

n  Sulukule Evleri’nde yaşa-
yan insanların güvenliği gerek-
çe gösterilerek ve hiçbir resmi 
karar olmadan Sulukule Evleri 
yönetimince sokağa giriş çıkışı 

engelleyecek şekilde yapılan 
tel örgülü demir kapılar sokağı 
kullanmak isteyen diğer sokak 
sakinlerini isyan etme noktası-
na getirdi. n 3’TE

CHP Eyüpsultan Belediye 

Başkan Aday Adayı Saim 

Diken, basın mensuplarını 
ağırladığı kahvaltılı 

toplantıda iddialı konuştu; 

Kazanacağıma inandığım 
için aday oldum

Eyüpsultan’da 
kazanacağıma 

inanıyorum

Saim diken; 

n SAYFA 5’TE

Av. Seval Özsatıcı; 

n SAYFA 2’DE

“Birlikte başaracağız, 
birlikte yöneteceğiz..!”

Özgen Nama miting gibi 
bir toplantıda konuştu

n CHP Sancaktepe 
Belediye Başkan Aday Adayı 
Özgen Nama, partisinin 
ilçe başkanlığı önünde yap-
tığı miting niteliğindeki 
toplantıyla binlerce insana 
seslendi. Nama, “Birlikte 
yürüyeceğiz, birlikte başa-
racağız, birlikte yönetece-
ğiz” dedi. n 11’DE

Esenyurt Belediyesi’nden 

KÜLTÜr SANAT ATAĞI

n SAYFA 6’DA

 CHP İBB ve Bahçelievler Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter;

Yeni Türkiye’de 
vesayet ve 

Ekonomi 
n Son günlerde ülkemizde ileri demokra-

si, ifade özgürlüğü, hukuk gibi kavramlar 
adeta ters yüz edildi.  İleri demokrasi, gü-
nümüz Türkiye’si açısından değerlendiril-
diğinde,  uygulanmayan ve ‘yok’ denile-
cek bir boyuta gelmiş durumda. n 7’DE

İBB’nin usulsüzlük 
tutarı 

Sayıştay; 

n Sayıştay'ın 2017 raporlarında 
ortaya koyduğu usulsüzlük ve yolsuz-
luklara ilişkin CHP İstanbul İl Başkan-
lığı; İBB, İETT ve İSKİ hakkında suç 
duyurusunda bulundu. n 11’DE

753 milyon 

İvgen “Makamın değil, 
halkın adamı olacağım” 

n Küçükçekmece’nin sorun-
larını çok iyi bildiğini 

ve bizzat yaşadığını 
söyleyerek, gazete mer-
kezimizi ziyaret eden 
Küçükçekmece Beledi-
ye Başkan Aday Adayı 

Kasım İvgen,ilçelerinde 
20 tane aday adayı 

olduğunu ve 
bunun eksi değil 
artı olduğunu 
söyledi. n 11’DE

Aziz Akkılıç

BAşAKşEHİr’İ 
ALAcAĞImIZA
EmİNİm

Katman: 

CHP Başakşehir Belediye başkan 
aday adaylığını düzenlediği salon 
toplantısıyla açıklayan Hacı Mehmet 
Katman, yaptığı konuşmada iddiasını 
şu sözle izat etti” Başakşehir’i 
alacağımıza eminim” dedi n 13’TE

Ölümden belediye ve 



UzUn yıllardır sivil toplum 
kuruluşları içinde aktif olarak 
görev alan ve özellikle kadınlara 
yönelik çalışmalarında önemli 
başarılara imza atmış olan Av. 
Seval Özsatıcı, Cumhuriyet 
Halk Partisi Şişli İlçe Başkan-
lığı’na Meclis Üyeliği Aday 
Adaylığı için başvuruda bulun-
du. Alanında önemli davalara 
bakan ve insanlara hizmet 
etme idealini siyasete girerek 
sürdürmeye karar veren  Özsa-
tıcı ile, 31 Mart 2019 tarihinde 
gerçekleşecek yerel seçimlerde, 
neden yerel yönetimlerde rol al-
mak istediğini sorduk. Av. Seval 
Özsatıcı, ‘İnsanların hayatına 
dokunabilmek, güzelleştirmek, 
katkıda bulunmak için yerel 
yönetimde aktif olarak görev al-
mak istiyorum’ dedi. Özsatıcı, 
kendisine yönelttiğimiz diğer 
sorularımızı ise şöyle yanıtladı.

n Seval hanım,  bize kısaca 
kendinizi tanıtır mısınız?

İstanbul doğumluyum. İlk, 
orta ve lise öğrenimimi Sarı-
yer’de tamamladım. Selçuk 
Üniversitesi Adalet Yükseko-
kulu ve Atatürk Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi mezunuyum. 
Şişli’de ikamet etmekteyim. 
Şişli’de bulunan ofisimde, 
kendisi de benim gibi avukat 
olan eşimle birlikte serbest 
avukatlık ve arabuluculuk yap-
maktayım. Ordu Mesudiyeli-
yim. 2 dönemdir Mesudiyeliler 
Derneği’nde yönetim kurulu 
üyeliği ve Mesudiye Güzelce 
Derneği’nde başkanlık görevi-
ni yürütmekteyim.

n Bu dönem CHP Şişli İlçe 
Başkanlığı’na meclis üyeliği 
başvurusu yaptınız? Bir hu-
kukçu olarak siyasete girme 
kararını nasıl aldınız? Niçin? 

Öncelikle bu soruya bir 
soru ile cevap vermek için 
sanırım siyasetin tanımına 
bakmak gerekir. Siyaset ya da 
diğer adıyla ‘Politika’ en genel 
tanımıyla, devlet işlerini dü-
zenleme ve yürütme sanatıyla 
ilgili özel görüş veya anlayış-
tır. Politika/Siyaset devletin 
etkinliklerini amaç, yöntem 
ve içerik olarak düzenleme 
ve gerçekleştirme esasının 
bütünüdür.

Siyaset algısı ve anlayışı ilk 
örneğinin görüldüğü antik dö-
nemlerden günümüze değin, 
içerik olarak değişti ve gelişti. 
Bugün siyasetin özünün ve 
amacının,  “insan iradesi” ve 
“insan amaçlarının yaşama 
geçirilmesi” olduğu söylene-
bilir. İnsanların etkilediği, 
oluşturduğu ve değiştirebildiği 
alanların hepsi aynı zamanda 
siyasi alandır. Dolayısıyla her 
insan, farkında olarak veya 
olmayarak düşünce ve eylem-
leriyle hayata yön vermekte 
yani siyaset yapmaktadır.
‘Güzellikleri çoğaltmak
 için adayım’

Bu bağlamda düşünen, 
yorumlayan, farkında olan 
biri olarak zaten siyasetin 
içinde olduğumu söyleye-
bilirim. Aynı zamanda bir 
hukukçunun siyasetin dışında 
olması da kabul edilemez. 

Hukuk bilimi devletin insan 
ile ilişkilerini, insanın insan 
ile olan ilişkilerini düzenleyen 
bir bilim dalıdır. Dolayısıyla 
bir avukat olarak işimiz insan, 
her düşünceden, her yaştan, 
her etnik gruptan insanı anla-
mak ve sorunlarına çözüm bul-
mak. Siyaset insanı sevmek 
işidir, siyaset önce ben deme-
yenlerin, bir insanı mutlu 
edebilmenin hazzını dünya-
nın bütün nimetlerine tercih 
edebilenlerin işidir. Bütün 
bunları ruhumda hissediyor 
ve yaşamımın bütün safhala-
rında da hayata geçirebildiği-
mi ve bundan sonra da geçi-
rebileceğimi düşünüyorum. 
Yakınımda olan her insanın 
hayatına gücümün yetebildiği 
kadar güzellik ve mutluluk 
katabildiğimi geri dönüşler-
den anlıyorum. Şişli’de meclis 
üyeliği başvurusunda bu-
lunmamın sebebinin özetle; 
insan hayatına dokunmak 
ve güzellikleri çoğaltabilmek 
için en iyi yolun yerel yöne-
timler olduğunu düşünmektir 
diyebilirim.

n Şişli’yi bize biraz anlatır 
mısınız? Şayet meclis üyesi ol-
sanız hayalinizdeki Şişli için ne 
tür çalışmalar yapacaksınız?

Yaklaşık 20 yıldır Şişli’de 
yaşıyorum. Hem evim hem 
de iş yerim Şişli’de. Şişli’de 
yaşamak benim için başlı 
başına bir mutluluk. Şişli’yi 
en çok Pazar günleri severim. 
Özellikle benim bulunduğum 
Merkez Mahallesi’nde pazar 
günleri sanki yerli ahalisine 
kalmış gibi sakindir. Trafikten 
nefes alamayan caddeler, Pazar 
sabahları bomboş olur. Şişli’nin 
sokakları, evleri tarih kokar. 
Çoğu zaman binalara bakar dü-
şünürüm kimler yaşadı, nasıl 
mutluluklara ya da acılara ev 
sahipliği yaptı diye.
‘Bir Şişlili olarak Şişlilerin ne 
istediğini biliyorum’ 

Evet, Şişli’nin iki tane 
yüzü var. İlki çok sayıda iş 
yeri barındıran yoğun tem-
poya sahip bir Şişli, diğeri ise 
burada yaşayan, ikamet eden 
insanların olduğu sakin ara 
sokaklara sahip olan, tarihi 
dostlukları devam ettiren 
bir Şişli. Şişli bu ikisini de 
burada bünyesinde yaşat-
mak zorunda. Ve bu büyük 
bir ayrıcalık. İş yerlerinin 
fazlalaşması burada yaşayan 
insanların yaşam alanlarını 
daraltmamalı. Ancak Şişli’de 
yaşayanların yaşam alanla-
rını daraltmadan Şişli’nin ti-
caret merkezi olması sağlan-
malıdır.  Şişli’de hem ikamet 
eden biri olarak hem de iş 
yeri sahibi olarak iki yönünü 
de biliyorum. Kısaca Şişli’de 
yaşayan komşum nurten 
teyzemin, Agavni ablamın, 
alışveriş yaptığım kasap Do-
ğan abimin veya kuruyemiş 
dükkanı işleten Müzeyyen’in 
de sıkıntılarını, dertlerini 
biliyor ve paylaşıyorum. 

Şişli’de CHP belediyecilik 
anlayışının bugüne kadar çok 
güzel örnekleri verildi. Elbette 

amaç her zaman daha iyisi-
ni daha güzelini yapmaktır. 
zira dünya hızla değişiyor. 
Bu saatten sonra amacımız 
bu değişime ayak uydurabi-
lecek ve ticaret merkezlerini 
ve yaşam alanlarını bünye-
sinde aynı anda barındırmayı 
başarabilmiş olan Şişli’yi, 
dünyanın sayılı merkezlerin-
den biri yapmak olmalıdır. Bu 
doğrultuda kafamda birçok 
proje var.

n Anladığım kadarıyla 
bilgi, birikim ve deneyim-
lerinizle siyasete bir şeyler 
katmak istiyorsunuz? Bunu 
bize biraz anlatır mısınız? 

Şişli’de farklı hayatlara 
farklı dokunuşlar yapmak 
gerektiğini düşünüyorum. za-
ten bence, az evvel de değin-
diğim gibi, Şişli, CHP beledi-
yeciliğinin en güzel örneğini 
verdi/veriyor. Biz bu saatten 
sonra dünya kenti olma gayre-
tinde olmalıyız.

n Şişli, Merkez Mahal-
lesi’nde oturuyorsunuz ve 
iş yerinizde burada. Şişli 
halkıyla iç içesiniz. Kadınlar 
mevcut yerel yönetimden 
memnun mu sizce? Yerel yö-
netime önerileriniz var mı?

Bence konuşulması gere-
ken Şişli’de kadınların yerel 
yönetimden memnun olup 
olmaması değil, bizler beledi-
ye olarak kadınların hayatını 
nasıl daha fazla kolaylaştıra-
bileceğimizi değerlendirmeli-
yiz. Çalışan anneler için kreş 
sorununu söyleyebilirim, bu 
çalışan kadınlar için gerçek-
ten problem. Şişli Belediye-
si’nin bu yönde çalışmaları 
olduğunu biliyorum. Özel 
kreşler pahalı. Kadınların iş 
hayatına katılmasını sağla-
mak için öncelikle, çocukla-
rının bakımının yeterli ve 
gerekli şekilde yapılacağı ve 
çocuklarının güvende, mutlu 
olacaklarını bildikleri daha 
fazla kreşe ihtiyaç var. 

Siyaset insanları 
mutlu etme işidirAv
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at
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ı; CHP Şişli İlçe Başkanlığı’na, Şişli Belediyesi Meclis Üyeliği için aday adaylık başvurusunda bulunan Av. Seval Özsatıcı, ‘İnsanların hayatına dokunabilmek, güzelleştirmek, katkıda bulunmak için yerel yönetimde aktif olarak görev almak istiyorum’ dedi.

Listeler açıklandıktan sonra aday olamazsa-
nız ne yapacaksınız? 

Aday olamaz isem, yaptığım işe devam edece-
ğim. İnsanların sorunlarına çözüm bulmaya…

Son olarak Şişli halkına ve seçmenlere yöne-
lik söylemek istediğiniz bir şey var mı?

Şişli halkı her zaman aydınlığı ve Cumhuriyeti 
savunan bir halk olmuştur. Şişli halkından bir 
ricada bulunmak istiyorum. Bu özelliği asla ama 
asla kaybetmesinler. Şişli halkı cumhuriyetçidir 
ve biliyorum ki öyle de kalacaktır. 

‘Şişli halkı Cumhuriyetçidir 
ve öyle kalacaktır’

Şiddete maruz kalan, kalmış veya yakın 
tehdit altındaki tüm kadınlar için ücretsiz 
hukuki danışmanlık ve avukatlık hizmetinin 
yanı sıra kadın dayanışma evi açma hayalim 
var. “Kadın sığınma evi” kavramını özellikle 
kullanmak istemiyorum. zira bu ev kadınla-
rın sığınacakları bir yer değil bizatihi kendi 
evleri olmalıdır. Bu nedenle ''DAYAnIŞMA  
EVİ''. Herhangi bir tehdit altında olsunlar 

veya olmasınlar, eşyalarını alıp gönül rahat-
lığıyla gidebileceği, kendi evi olmalı. Şişli 
bunu yapabilir ve bırakın Türkiye’yi dünyaya 
örnek olur. 

Ayrıca iki tane dünya tatlısı dostlarım 
olan köpeklerimden de yakınen biliyorum, 
hayvan dostlarımızın hava alması, stres at-
maları için pek bir alanları yok. Bu sorunun 
acilen çözülmesi gerektiğini düşünüyorum. 

‘En büyük hayalim ‘Kadın 
Dayanışma Evleri’nin açılması’

Şişli’de CHP belediyecilik 
anlayışının bugüne kadar 
çok güzel örnekleri verildi. 
Elbette amaç her zaman 
daha iyisini daha güzelini 
yapmaktır. Zira dünya hızla 
değişiyor. Bu saatten sonra 
amacımız bu değişime ayak 
uydurabilecek ve ticaret 
merkezlerini ve yaşam 
alanlarını bünyesinde 
aynı anda barındırmayı 
başarabilmiş olan 
Şişli’yi, dünyanın sayılı 
merkezlerinden biri yapmak 
olmalıdır. Bu doğrultuda 
kafamda birçok proje var.
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Trafik cezaları artırıldı ya, insanların 
araç kullanırken daha dikkatli olacağını 
düşündük hepimiz.. Ya da öyle sandık. 

Çünkü bizim insanımızda otokontrol 
denen bir şey yok. İstiyor ki hep birileri 
kendini kısıtlasın, birileri onu uyarsın ya 
da kanunlarla, yönetmeliklerle yasaklasın, 
uymayanları yakalarsa da cezasını versin.. 

Oysaki eğitimli ve gelişmiş toplumlarda 
öyle değil, insanlar birbirlerine saygılı, top-
lumsal kural ve yasaklara karşı sonuna kadar 
duyarlı. Başkalarının haklarını gasp etmiyor. 

Ama bizde öyle değil. Cezalar artırılmış 
kimin umurunda. Yine yollarda magandalık 
yapılıyor, yine vurdumduymaz ve umur-
samaz sürücüler yüzünden kazalar oluyor, 
insanlar ölüyor. 

Çünkü yasalara 
uyma, insan haklarına 
saygı çocukluktan 
edinilmesi gereken 
bir davranış şeklidir. 
Bu olay, araç sürücü-
leri kadar yayalar için 
de geçerlidir.

Ama böyle 
olmayınca, ülkenin 
her yerinden sürekli 
trafik kazası haberleri 
geliyor. İnsanlar bir 
başkasının hatasına, 
umursamazlığına ve saygısız-
lığına kurban gidiyor. Cezayı artırmak 
bir şeyi değiştirmiyor. Bunu insanların 
beynine sokmak gerek. Yani eğitmek gerek. 
Başka yolu yok.. 

Birkaç gün önce TEM’den Fatih Sul-
tan Mehmet Köprüsü yönüne gidiyordum. 
Trafik biraz yoğundu. Araçlar dört şeritten 
ağır ağır ilerliyordu. Kavacık’a geldiğimde 
orta şeritteydim. Bazen bir bazen ikinci 
vitesle köprüye doğru giderken yan şerit-
teki araca gözüm takıldı. Daha doğrusu sol 
tarafa bakınca kadın sürücünün hareketi 
dikkatimi çekti. 

Son model bir otomobil kullanıyordu. 
Benim hizamda yavaş yavaş ilerliyordu. 
Ancak trafiğin yavaş akışından yararlanıp, 
başının üzerindeki aynayı indirmiş, göz 
kalemiyle makyaj yapıyordu. 

Şaşırdım. İçimden, arkadan biri çarpsa, 
kalem gözüne ok gibi saplanır diye geçirir-
ken, benim önümde giden otomobil, kendi 
önünde ilerleyene pat tosladı. Demekki 
sürücü önüne bakmıyordu. 

Kaza yapan araçlar durunca mecburen 
sinyal verip, sol şeride geçtim. Kadın sürücü 
arkamda kaldı. Dikiz aynasından hala devam 
ediyor mu diye bakınca, bu kez kirpiklerine 
rimel çektiğini gördüm. Telefonla konuş-
manın bile yasak olduğu trafikte rahat rahat 
makyajını tamamlıyordu. 

O şekilde biraz daha ilerledik. Köprüye 
yaklaştığımız sırada hala arkamdaydı ve ruj 
sürüyordu...

Sonra trafik açıldı ve ‘bu da bana çarp-
madan uzaklaşıyım’ diyerek gaza bastım.. 

Kadın sürücünün yaptığı düpedüz bilerek 
yapılan bir kural ihlaliydi ve apaçık kazaya 
davetiye çıkarmaktı.

Akşam yaşadığım olayı eşime anlattım, 
“O da neyki, ben, tıraş sabunu sürüp, jiletle 
tıraş olan sürücüler gördüm” dedi.

Anlayacağınız kafa bu haldeyken, uçak 
kullanır gibi araba kullanan, sinyal çubu-
ğunun nerede olduğunu bilmeyen, emniyet 
kemerinin kilidine aparat takan, maharetmiş 
gibi şeritten şeride kayan, arka tampona 
yanaşıp uzunlarıöndekinin  gözünün içine 
sokan, yayayı adam yerine koymayıp üzerine 
üzerine giden, kaldırıma park eden, emniyet 
şeridini işgal eden sorumsuzların hareket-
lerine ceza yazılır, ama kafa aynı kalır. Asıl 
mesele bu kafaların içini değiştirmede..

Bu nedenle bir otomobile binin, trafiğe 
çıkın, bir saat yollarda tur atın bakalım, o za-
man göreceksiniz “bana bir şey olmaz, beni 
gören olmaz” diyen kafalar neler yapıyor..

Kadın makyajına devam ediyor..

Trafikte makyaj 
yapmanın cezası var mı?

Tuncay 
DağLı

SÜZGEÇ

Sulukule olarak bilinen Nes-
lişah Sultan Mahallesi’nde kentsel 
dönüşüm sonucu yapılan Sulukule 
evleri’nin yönetimi tarafından Sar-
maşık Sokağ’a adeta Nazi Alman-
yası’nı hatırlatacak şekilde yapılan 
kilitli demir kapılar yüzünden so-
kağa giriş ve çıkışların engellenme-
si bölge halkını canından bezdirdi. 
Sabah çocuklarını okula göndermek 
isteyen, işe gitmek isteyen ancak 
demir kapılar yüzünden sokağı kul-
lanamayan vatandaşlar yetkililerin 
bu konuda derhal harekete geçme-
sini istedi. konu ile ilgili defalarca 
Fatih Belediyesi’ne gittiklerini bu 
konuda önceki belediye Başkanı 
Mustafa Demir’den sorunu çözece-
ğine dair söz aldıklarını ancak bu 
güne kadar sorunun çözülmediğini 
belirten vatandaşlar, ‘Vatandaşın 
yolunu hiç kimse işgal edemez. 
Bize resmi gerekçeli herhangi bir 

yanıt veremeyen tüm yetkililerin 
derhal bu sorunumuzu çözmesini 
istiyoruz. Sulukule evleri yönetimi 
tarafından yolumuzun keyfi bir şe-
kilde kapanması çocuklarımızı baş-
ta olmak üzere hepimizi mağdur 
ediyor. Çocuklarımız sabahın aya-
zında kilometrelerce yol yürümek 
zorunda kalıyor’ diye konuştular. 
‘Tamamen keyfi bir 
uygulamayla karşı karşıyayız’

CHP Fatih İlçe Başkanlığı’ndan 
sorunlarının çözümü için destek 
isteyen bölge sakinlerini, CHP 
Fatih Belediye Başkan Aday Adayı 
Soner Özimer, CHP Fatih Grup-
başkanvekili kazım Akşahin, CHP 
Fatih Belediyesi Meclis Üyesi kazım 
Akşahin ve partililer ziyaret etti. 
Sulukule evleri’nin site olmadığını 
ancak Sulukule evleri’nin yönetim-
ce ‘Biz siteyiz. Bu yüzden bu yolu 

kapatacağız’ şeklinde kendilerine 
yanıt verdiğini belirten Sulukule 
Roman Derneği Başkanı Şükrü 
Pündük, ‘Burayı TOkİ yönetimi 
kapattı. Burası site değil. Mevcut 
yönetimin bu tutumuna Fatih 
Belediyesi yetkilileri sessiz kalıyor. 
Belediye gittiğimizde bize emni-
yet ve TOkİ yönetiminin aldığı bir 
karar dediler. Ancak emniyet bu 
konudan haberi olmadığını söyledi 
bize. Tamamen keyfi bir uygula-
mayla karşı karşıyayız’ dedi. 
Soner Özimer; 21. yüzyılda utanç 
verici bir tablo

Yolu kesen tel örgüler ve demir 
kapıların önünde basına açıkla-
mada bulunan CHP Fatih Belediye 
Başkan Aday Adayı Soner Özimer, 
’21. Yüzyılda utanç verici bir tablo 
ile karşı karşıyayız. İsrail’in Filis-
tin’e yaptığı zulme karşı olanlar 
yaşanan bu utanç karşısında sessiz 
kalıyor maalesef. İstanbul’un göz-
bebeği Fatih’te insanlarımız kendi 
sokaklarını rahat kullanamıyor. Bu 
sokağa belediyenin getirdiği hiz-
met tüm vatandaşlarımız ödediği 
vergilerle yapılıyor. Bu taraftaki 
vatandaş ile o taraftaki vatandaşa 
ayrımcı bir tutum sergilenemez. 
Burası vatandaşın sokağı, burası 
özel mülkiyet alanı değil’dedi. 

n  FİDAN uĞuR-keNT YAŞAM 

uTaNÇ KapıSı
Fatih’te sokağın tam ortasına yapılan 

Sulukule Evleri’nde yaşayan insanların 
güvenliği gerekçe gösterilerek ve hiçbir 
resmi karar olmadan Sulukule Evleri 
yönetimince sokağa giriş çıkışı engelleyecek 
şekilde yapılan tel örgülü demir kapılar 
sokağı kullanmak isteyen diğer sokak 
sakinlerini isyan etme noktasına getirdi 

Raporda ölen işçinin olayda 
bir kusurunun olmadığı belir-
tilirken iki taşeron firmanın da 
tali kusurunun olduğu kayde-
dildi. Yıkım sırasında yaşanan 
ölüm olayı üzerine Belediye 
Başkanı Bülent Kerimoğlu da 
olay yerine gitmiş, tesis işlet-
mecileri ile tartışma ve kavgaya 
tutuşmuştu.
BELEDİYE aSLİ KuSuRLu

SGK müfettişi raporunda iş 
sağlığı ve güvenliği eğitiminin 
işçiye uygun şekilde verilmedi-
ğine yer verildi. Diğer taraftan 
Bakırköy Belediye Başkanlığı 
tarafından ehil kişinin gözeti-

minin yapılmadığı, işverenlerin 
hiçbirinde gözetim görevlerini 
yerine getirdiklerine dair belge 
bulunmadığı kaydedildi. Bu ne-
denle tüm işverenlerin birlikte 
kusurunun olduğu vurgulandı. 
Bakırköy Belediyesi güvenlik 
tedbirlerini almadığı için asli 
kusurlu, Kardeşler Yıkım'ın 
işvereni Özgür Karaağaç asli 
kusurlu, Bereket İnş. Peyzaj San. 
Ve Tic. Ltd. Şti. ile 3S Çevre Te-
mizlik ve Peyzaj Hiz. Ltd. Şti ve 
iş makinesi operatörü Abdullah 
Araç'ın tali kusurlu oldukları 
belirtildi.

n Selvi Sarıtaç / Kent Yaşam 

Ölümden belediye ve 
yıkım şirketi kusurlu

Bakırköy Spor Vakfı 
Sosyal Tesisleri'nin yıkımı 
sırasında belediye işçisi 
Mustafa Yılmaz'ın kafasına 
çarpan demir nedeniyle 
hayatını kaybetmesiyle 
ilgili savcılık dosyasına 
giren bilirkişi raporunda 
asli kusurlunun 
belediyenin ve belediyeye 
iş makinesi sağlayan 
Kardeşler Yıkım’ın 
olduğuna yer verildi. 

İNSaNLığı ŞaŞıRTaN OLaY 
YANGıN, Atatürk Mahallesi’nde 

bulunan 4 katlı binanın çatısında 
çıktı. Bacadan çıkan kıvılcımların 
yangına neden olduğu düşünülür-
ken olayı gören vatandaşlar itfaiye 
ekiplerine haber verdi. kısa sürede 
olay yerine gelen itfaiye ekipleri 
yangına müdahaleye başladı. Çok 
büyümeden yangın kontrol altına 
alındı. Bu sırada sokak sakinleride 
evlerinden dışarıya çıktı. 

kısa süreli panik yaşanan 
yangında dikkat çeken bir detayda 
yaşandı. Yangın çıktığı esnada bir 
ev kadını balkondaki çamaşırlarının 
derdine düştü. kadın, dumandan 
etkilenmemesi için çatı katındaki 
yangına aldırmadan çamaşırları 
hızlı bir şekilde topladı. 

      n keNT-YAŞAM

İnsanlar can, 
o çamaşır 

derdine düştü!
Esenyurt’ta bir binanın çatısında 

çıkan yangında vatandaşlar sokağa 
dökülürken bir ev kadını ise 

çatısındaki yangına aldırmadan is 
olmasın diye balkondaki çamaşırları 

toplamanın telaşına düştü.



Nurdan Erdiş:

Belediye Başkanı’nın diğer örgüt 
üyelerinden hiçbir farkı olmadığı-
nı, tek farkının ilçe örgütü ve halkı 
tarafından görevlendirildiği için o 
makamda olduğunu söyleyen Nurdan 
Erdiş, CHP Bakırköy İlçe Başkanlığı’n-
da düzenlediği aday adaylığı tanıtım 
toplantısında, düşüncelerini, hedefle-
rini ve niyetini partilileriyle paylaştı. 

İstanbul Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi mezunu, aynı zamanda Tür-
kiye Coğrafyası ve Jeomorfoloji üzerine 
yüksek lisans yaparak deprem uzmanı 
olan Erdiş, geçmiş dönemde de Bakır-
köy’e talip olduğunu ifade ederek, “Biz 
Bakırköylüyüz ve gönül birlikteliği 
ile hareket ediyoruz. Birlikte hareket 
ettiğimiz sürece güzel şeyler yapabi-
liriz. Parçalanır, bölünür ya da ben 
sen kavgalarına düşersek kaybederiz. 
Bakırköy bizim evimiz ve biz evimiz 
güzel olsun istiyoruz” diyerek açıkla-
malarına başladı.
EN BÜYÜK HEDEFİM HALKIN SAĞLIĞI, 
HUZURU VE MUTLULUĞU

Önce insan, sonra bir anne, bir 
evlat ve bir kadın olarak mücadele-
nin içinde yer almak ve nerede olursa 
olsun yaşam şartlarını şansa bırak-
mamak için adaylığa talip olduğunu 
söyleyen Erdiş; hayallerinin değil, 
hedeflerinin olduğunu söyleyerek, 
birlik beraberlik mesajları verdi.

2014 yerel seçimlerinde de bele-
diyeye talip olduğunu, o dönemde 
de projelerinin hazır olduğunu, 
şimdilerde ise günün ihtiyaçlarına 
göre mevcut projeleri güncellediğini 
ve projelerini partisi adına kim aday 
olursa olsun açıklayacağını söyleyen 
Erdiş, önemli olanın Bakırköy için 
yapılan projelerin hayata geçirilme-
si olduğunu belirterek “Bakış açım 
toplumcu belediye başkanı dediğimiz 
açıdır. Benim için önce insan, sonra 
belediye. Belediye insanlar içindir ve 
projelerimin hepsi halkın daha rahat 
yaşayacağı, rahat yaşamanın yanında 
vatandaşın bütçesine dokunmadan ya-
pılacak projelerdir” diye konuştu.
ZEMİNİ GÜÇLENDİRMEDEN, BİNAYI 
YIKIP YAPMAKLA DÖNÜŞÜM OLMAZ

‘Deprem Uzmanı’ olan Erdiş, 
99 depremi sonrası yapılan zemin 
etütleri inceleme ve araştırma sonuç-
larından da bilindiği gibi, Bakırköy’ün 
depremsellik bakımından bir an önce 
yenileme ve güçlendirme yapılması 
gereken ilçelerden biri olduğunu söy-
ledi. Erdiş, ”Binalar çürük evet ama 
zeminimizde çürük. Binayı yapmak 
için bizim öncelikle zemini güçlen-
dirmemiz lazım. Zemini güçlendir-
meden, binayı yıkıp yapmakta bir şey 
değişmez. Zemin etütlerini yeniden 
yaparak, depremi korkulacak bir 
olay olma halinden çıkardık-
tan sonra, ada bazında 
yapılacak kentsel 
dönüşümle, ya-
pıların altına 
günümüzün 
en büyük 
sorunu 
olan 

otoparklar yaparak bu soruna da çare 
bulunabiliriz. Ada bazlı dönüşüm ile 
çevre düzenlemesi ve sosyal donatı 
alanlarımızı da arttırabiliriz” diyerek 
konuşmasını sürdürdü.
HER SORUNA AİT PROJEMİZ VAR

Öncelikle geleceğin mirasçısı 
çocukların yeteneklerinin keşfedile-
ceği gelişim merkezleri, gençlerin en 
çok ilgilendikleri interneti farklı bir 
bakış açısıyla öğrenme haline getire-
cek uygulamaların yaygınlaştırılacağı 
ve yaşlı nüfusa sahip ilçelerinde 15 
mahalleye araçlarla ring seferleri gibi 
pek çok uygulamayı hayata geçirecek-
lerini belirten Nurdan Erdiş; “Sağlık, 
güvenlik, yaşlılar, öğrencilerimizin 
yurt sorunu, kreş ve çocuk bakımı, 
sokak aydınlatmaları, deniz ulaşımını 
daha aktif hale getirecek uygulamalar 
ve neler yapılabilir konusunda pek çok 
projemiz var ve bunlar zaten örgütün 
projeleri. Hayatı birlikte paylaştığımız 
hayvanlarımızın bakım ve rehabili-
tesi için yaptığımız projeleri hayata 
geçirmeliyiz. Bakırköy’ümüz kültür 
ve sanat bakımından da önemli bir ko-
numa sahip. Kültür ve sanat sokakları 
oluşturabilir, şarkı söyleyen, enstrü-
man çalan, resim yapan gençlerimize 
sokakların onlara ait olduğu hissini 
verebiliriz” dedi. 

Bakırköy’ün estetik açıdan da 
yoksun olduğunu dile getiren Erdiş, 
binaların dış giydirmelerinin düzen-
lenerek, açık alanlarının da mimari 
açıdan yeniden yapılanması gerektiği-
ni sözlerine ekledi. 

Koç gurubu bünyesindeki Arçelik 
Kahramanoğulları A.Ş Yönetim Kuru-
lu Başkanı olan İş kadını Nurdan Er-
diş, yapılacak pek çok projede belediye 
bütçesinden para harcamayacağını ve 
yapılacak şeylerin belediye ye fazlaca 
bir yük getirmeyeceğini ifade etti. 
BİR İLÇENİN SORUNLARINI EN İYİ 
YEREL ADAYLAR BİLİR

Aday adaylığı tanıtım toplantısı-
na katılarak, kendisi gibi Bakırköy’ü 
yönetmeye talip olan Selçuk Biber, Ali 
Rıza Akyüz, Taner Kazanoğlu ve Tan-
sel Gülmezoğlu’na teşekkür eden Nur-
dan Erdiş, bir ilçenin sorunlarını en 
iyi bilen kişinin yereldeki adaylar ol-
duğunu söyleyerek, toplantıya katılan 
meclis üyesi aday adaylarına da ayrıca 
teşekkür etti. “Bizler gönül birlikteliği 
ile hareket ediyoruz. Bakırköylüler bir-
likte hareket ettikleri sürece her şeyin 
en iyi şey yaparlar. Parçalanır, bölünür 
ya da ben sen kavgalarına düşerse 
kaybeder. Bakırköy bizim evimiz ve biz 
evimiz güzel olsun istiyoruz” dedi. 

Nurdan Erdiş konuşmasını şöyle 
sürdürdü; 
 HERKES HERŞEYİ BİLİRİ AMA ORTAK 
AKIL EN DOĞRUSUNU BİLİR

“Bundan sonraki süreçte hedefimiz 
önce Bakırköy, sonra İstanbul. İlçe-
mizde hedeflerimizi gerçekleştirecek 
kadrolara sahip olduğumuza inanıyo-
rum. En önemlisi belediye yönetimi 
ile ilçe sakinleri arasındaki birliktelik 
ve şeffaflık. Belediye halkın içinde 
olmalı ve bazı kararları ilçe sakinleriy-
le oturup hep birlikte almalı. Her şeyi 
ben biliyorum diyemem. Herkes her 
şeyi bilir ama ortak akıl en doğrusunu 
bilir”  
BELEDİYE BAŞKANI SİZİN YETKİ 
VERDİĞİNİZ KİŞİDİR

Belediye Başkanlığına Aday Aday-
lığını koyan Nurdan Erdiş’in tanıtım 
toplantısına katılan partililerden biri, 
belediye başkanlık katının bazıları 
için yolgeçen hanı, bazıları için ise 
aşılması ve içeriye girilmesi imkânsız 
bir kapı gibi olduğunu söyledi. “Ön-
celikle bunu çözecek, halkın içinde ve 
örgütünüzle barışık olacak mısınız?” 
diye soran partiliye cevap veren Erdiş, 
“Bunu bir eleştiri olarak saymanızı 
istemem ama ben halkın ayağına 
kahvaltılarda değil, her zaman gide-
ceğim. Belediye Başkanı kamu görüş-
meleri ve toplantıları dışında zaten o 
odada oturmaz ve halkın ayağına gider. 
Halk belediye başkanını zaten kendi-
lerinden biri olarak görmeli. Kapısına 
gidip beklemelerine gerek kalmamalı. 
Belediye Başkanı sizlerden farklı birisi 
değil. Tek farkı, sizler kendinizi temsil 
etmesi için ona yetki ve görev vermişsi-
nizdir. Sizlerin verdiği yetki hep birlikte 
kullanılır ve yapılırsa başarı kaçınılmaz 
olur. Bakırköy’de bir şeyler yapacaksak, 
paramız olmasa bile köylerdeki imece 
usulü gibi yapar yine yaparız. Önemli 
olan o ruhu canlandırmak. Yeter ki bir 
şey yapma niyeti olsun, hep birlikte ve 
dayanışmayı esas alarak, her şeyi hep 
birlikte yapabiliriz” dedi.

Partililer tarafından büyük alkış 
alan Nurdan Erdiş, “Bizler öncelikle 
birlik ve beraberlik içinde olmalıyız. 
Hepimizin birbirine ihtiyacı var. Bildik-
lerimizi paylaşıp, bilmediklerimizi öğ-
renip bir bütünü oluşturacağız. Amaç 
Bakırköy,  bizde Bakırköylüyüz. O halde 
hep birlikte varız” diyerek konuşmasını 
tamamladı.  Toplantının sonunda söz 
alarak partililerine seslenen CHP Ba-
kırköy İlçe Başkan Vekili Asım Köksal 
Muş, “Bir şeyi iyi bilmenizi istiyorum. 
Bizler İlçe Başkanlığı olarak örgütü-
müzle el ele, omuz omuza verecek ve 
ilçemizde Cumhuriyet Halk Partisi 
bayrağını bir kademe daha yukarıda 

çıkaracağız. Her şeyi bu örgütle 
birlikte yapacağız. Hepinize 

saygılar” diyerek toplan-
tıya son verdi.

n Selvi  
Sarıtaç /

 Mahmut 
Erdinç / 

Kent 
Yaşam

En büyük hedefinin halkın sağlığı, huzuru ve 

mutluluğu olduğunun altını çizerek Bakırköy Belediye 

Başkanlığı’na aday adayı olduğunu açıklayan Nurdan 

Erdiş, “Bakırköy’ü hep birlikte yönetme arzusu ile ben 

değil, biz diyerek yola çıkıyoruz ve bundan sonra 

ki süreçte de bütün projelerimizi hep birlikte 

hazırlayacak, hayata geçirecek ve güzel 

şeylere hep birlikte imza 

atacağız” dedi. 

“Ben değil, biz diyerek

 yola çıkıyoruz” 

“Bakırköy İstanbul’un öncü ilçesidir. Eskiler ‘Bakırköy’ü alan İstanbul’u alır, İstanbul’u alan Türkiye’yi alır’ derken, aslında Bakırköylülere büyük bir misyon yüklemiştir ve bizler bu misyonun gereğini yapmalıyız. Bakırköy’ün öncelikle o eski güzel günlerine geri dönmesi lazım. Hepimize düşen büyük görevler var. Bakır-köy’de çok güzel şeyler yapılması gerekiyor ki önce çevre ilçelerimi-ze, sonra İstanbul’a etki etsin. Ben Bakırköy’e aday adayı olabilirim ama bizim asıl hedefimiz İstanbul. Burada o kadar güzel şeyler yapmalıyız ki herkes Bakırköy’ü parmakla göstermeli ve ileride İstanbul’a bir Belediye Başkanı aranacaksa bu Bakırköy’den olmalı”

HEDEFİMİZ ÖNCE BAKIRKÖY 
SONRA İSTANBUL

1968 yılında Kırklareli'de 

doğdu. İlk, orta ve lise eğitimini 

Bakırköy’de tamamladı. İstanbul 

Üniversitesi Edebiyat Fakülte-

sinden mezun olan Erdiş, daha 

sonra aynı üniversitede Sosyal 

Bilimler Enstitüsünde (Türki-

ye Coğrafyası ve Jeomorfoloji) 

yüksek lisans yaparak Deprem 

Uzmanı oldu. 
2007 yılında Dünya Bankası 

tarafından Dayanıklı Tüketim 

Malları konusunda Yılın Kadın 

Girişimcisi seçilen Erdiş, 2009 

yılında da Garanti Bankası Kobi 

Kadın Girişimcisi Teşekkür Bera-

tı aldı. 
2013 yılında bu defa TUİK 

tarafından Teşekkür Beratı ile 

ödüllendirildi. 
Erdiş, ayrıca Koç grubu bün-

yesinde Ülkem İçin projelerinde 

temsilcilik yaptı. 

Sivil toplum kuruluşları ile iç 

içe çalışmalarda bulunan Erdiş, 

Tüketicileri Koruma Derneği 

ve Bakırköy İşadamları Derne-

ği üyesi, Bakırköy Kültürünü 

Araştırma ve Yaşatma Derneği 

(BAKADER) kurucu üyesi, Bakır-

köylüler Derneği Kurucu Başkanı 

ve Kader Mahkumları Platformu 

Temsilcisidir. 
Tutukluların, özellikle Çocuk 

Cezaevlerinin şartlarının iyi-

leştirilmesi ve en kısa zamanda 

kapatılarak çocuk eğitim kurum-

ları haline dönüştürülmesi ve 

tutukluların mağduriyetlerinin 

giderilmesi konusunda çalışma-

lar yürütmektedir.

CHP Bakırköy İlçe Kadın Kolu 

Yönetim Kurulu Üyeliği, CHP 

Bakırköy İlçe Yönetim Kurulu 

Üyeliği görevlerinde bulunan 

Erdiş, üç yıldan fazla bir süre de 

İstanbul İl Kadın Kolları Yönetim 

Kurulu Üyeliği’nin yanı sıra, 

geçmiş dönem Diyarbakır Millet-

vekili Adayı oldu. 

Nurdan Erdiş, iki çocuk an-

nesidir. 

NURDAN ERDİŞ KİMDİR

“Cumhuriyet Halk Parti-
si’nin amacı halkın iktidarını 
kurmaktır. Bunu başaracak 
gücümüz ve kararlılığımız faz-
lasıyla var” diyerek konuşması-
nı sürdüren Bakırköy Belediye 
Başkan Aday Adayı Nurdan 
Erdiş, pek çok sivil toplum ku-
ruluşunda yöneticilik yaptığını 
ve Bakırköylüler Derneği’nin 
de kurulduğundan beri başkan-
lığını sürdürdüğünü sözlerine 
ekleyere, ilçelerinin kültür ve 
sanat açısından da çok önemli 
bir konuma sahip olduğunu 
hatırlattı. 

CHP’NİN AMACI 

HALKIN İKTİDARIDIR

“Ortak akılla hareket ettiğimiz sürece yanılmayız ve doğru 

şeyleri ortaya çıkarmış oluruz. Hangi kadroda olursa olsun, ilçe-

mizde yerelde görev alacak kişilerde önceliğimiz emek verenlerdir. 

Bakırköylülerdir. Eğer Bakırköy’de çalışacak kimse kalmazsa başka 

ilçelerden de alınabilir ama önceliğimiz partilerimizdir” 

ÖNCELİĞİMİZ EMEK VERENLERDİR, 

BAKIRKÖYLÜDÜR, 

PARTİLİLERİMİZDİR 
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CHP Eyüpsultan Belediye 

Başkan Aday Adayı Saim Diken, 

basın mensuplarını ağırladığı 

kahvaltılı toplantıda iddialı 

konuştu; Kazanacağıma 

inandığım için aday oldum

Cumhuriyet Halk Partisi 
Eyüpsultan Belediye Başkan Aday 
Adayı Saim Diken, basın mensup-
larıyla kahvaltılı toplantıda bir 
araya geldi. Eşi Gülsen Diken ile 
birlikte La Mekan Restaurant’ta 
düzenlenen ve basın mensup-
larıyla sohbet havasında geçen 
toplantıda Diken , basın mensup-
larının sorularını da yanıtladı. 
Yerel seçim sürecinin zor bir süreç 
olduğunu ancak bu süreci yürü-
türken basın mensuplarının da 
katkılarını beklediğini ifade eden 
Eyüpsultan Belediye Başkan Aday  
Adayı Saim Diken, ‘Geçmişten 
bugüne basın mensupları ve basın 
yayın organlarıyla her zaman te-
mastaydım. Bundan sonra da her 
zaman bu ilişkileri sıcak tutmak 
ve sürdürmek isterim. Aday olsam 
da, başkan olsam da, olmasam da 
sizlerle sürekli temasta olmaktan 
her zaman mutluluk duyarım’ 
dedi.  
‘Halkçı bir belediyeyi yönetecek 
güç ve yeteneğim var’

Basın mensuplarının ‘Niye 
belediye başkanlığı’ şeklindeki 
sorusunu yanıtlayan Diken, 
‘Belediye başkanı olmak halk ile 
içiçe olmaktır. Bir ilçenin bütün 
sorumluluğunu üzerine almaktır. 
Sorumluluğu alan kişi doğru işler 

yaptığı sürece başarı kaçınıl-
mazdır. Şunu herkesin bilmesini 
isterim ki doğrulardan hiçbir 
zaman taviz vermemek üzere 
yola çıktım. 30 yıldır çalıştığımı 
kurumda üst yöneticiyim. Beledi-
ye gibi bir kurumu yönetebilecek 
güç ve yeteneğim var. Belediye 
başkanı olacak liyakatta olduğu-
ma inandığım için aday oldum.’ 
diye konuştu.  
‘Eyüpsultan’ı ruhumda 
hissediyorum’

35 yıldır Eyüpsultan’da yaşa-
dığını ve Eyüpsultan’ı ruhunda 
hissettiğini belirten Diken, ‘İlçemin 
sorunlarını biliyorum. Bu sorunların 
çözümünün de ne olacağını biliyo-
rum. Ben, şimdiki hedefim doğrul-
tusunda çalışmalarımı iki yıl önce 
başlattım. Seçilecek kişinin örgütünü 
iyi tanıması ve partisine değerlerine 
değer katması gerekir. Seçilecek 
kişi halka dokunabilecek, herkesle 
barışık olacak. Yaklaşık 15 yıldır 
siyasetin içindeyim. Kişisel anlamda 
siyasi ilişkiler içinde ne kendimi ne 
de partili arkadaşlarımı yıpratacak 
hiçbir tutum içinde olmadım, tutumla 
karşılaşmadım. İlla da bir yere aday 
olmak için değil kazanacağıma 
inandığımı için aday oldum’ şeklinde 
konuştu.

 n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

‘Hem sağ seçmenden 
hem de sol seçmenden 

oy alacağım’ 
n Eyüpsultan’ı aday olduğunu takdirde açık ara farkla Cumhuriyet Halk Partisi’ne kazandıra-cağını vurgulayan Diken, ‘Eyüpsultan’da sadece CHP’li yol arkadaşlarımızla değil toplumun her kesiminden vatandaşlarımızla sürekli bir araya geldik. Hepsinden sıcak bir ilgi gördük. Görüş-lerini ve onaylarını aldık. Soldan da sağdan da ciddi anlamda destek göreceğiz’ diye konuştu. 

Eyüpsultan’da 
kazanacağıma 

inanıyorum

Saim Diken; 

n Cumhuriyet Halk Partisi Genel Merkezi’nin 
adayların açıklanması konusunda özellikle muhalefette 
olduğu ilçelerde zaman kazanmak açısından erken 
hareket etmesi gerektiğini düşünen Diken, ‘Özellik 
Eyüpsultan ilçemiz. Büyük bir ilçe. Toplumun her 
kesimine ulaşabilmemiz açısından erken davranılması 
gerektiğini düşünüyorum’ dedi.  

‘Bazı ilçelerde adaylar 
erken açıklanabilir’

Benim naçiz vücudum, bir gün elbet toprak 
olacaktır. Fakat Türkiye Cumhuriyeti, 

ilelebet payidar kalacaktır.
- Mustafa Kemal Atatürk - 
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Her ne kadar ulaşımı insanı çileden 
çıkarsa daDemre’yi seviyorum. Mucizevi bir 
biçimde turizme açılmamış, geçimini seracı-
lıkla sağlayan, çoğunlukla yörük köylülerin 
yaşadığı,küçük bir Antalyaİlçesi. Yanlış 
duymadınız Antalya dedim ama turizme 
açılmamış dedim. Ayrıldığım eşimin nadir 
iyiliklerinden en önemlisi beniDemre’yle 
tanıştırması. Ayrıldığımda sanki buradan 
da kopacağım düşüncesinin verdiği hüzünle 
alelacele gelip kendime bir ev satın aldım. 
Kalbimde apayrı bir yeri var bu masal ken-
tinin. Taşdibi plajında yüzerken balıkların 
bacaklarımı ısırması bile hoşuma gidiyor. 
Sülüklü plajı sanki ilk defa sizin tarafınızdan 
keşfediliyor. Koskocaaa kumsalda in cin top 
oynuyor. Sanki kişiye 
özel.

 Onbir saat süren 
yorucu yolculuktan 
sonra nihayet evime 
ulaştım. Eve gelir 
gelmez, eşyalarımı 
fırlatıp kapıyı kilit-
leyip yattım. Sabah 
kapıyı açayım derken, 
ne göreyim; kapının 
kilidini kapı açıkken 
çevirmişim. Kapı açık 
yatmışım. Kimsenin de 
umrunda olmamış. Bu biiir. 

İstanbul’dan Fethiye’ye yerleşmiş 
eski bir arkadaşım eşiyle beni ziyarete geldi. 
Güzel bir gün geçirdikten sonra onları oto-
gardan yolcu ettim. Eve geldim. İşyerimden 
beni aradılar. Cüzdanınızı düşürmüşsünüz. 
Demre polis karakolu sizi aradı ve numara 
bıraktı. Beynimden vurulmuşa döndüm. 
Kartlarım, ehliyetim, nüfus cüzdanım hepsi 
içinde…Bırakılan numarayı yıldırım hızıyla 
aradım. Hanımefendi cüzdanınızı otogarda 
düşürmüşsünüz. Bir karı koca bulmuş bize 
getirdi. İçinde kaç paranız vardı. Şu kadar 
olabilir dedim. Doğrudur. Herşeyiniz içinde 
o zaman. Buyrun  Demre Polis Karako-
lu’na gelin teslim edelim dedi. Ben dağda 
oturuyorum gece domuz çıkıyor, aracım 
yok, motosikletle de gelemem dedim. Sorun 
değil,biz getiririz dediler ve evime kadar 
getirdiler. Bu ikiii.

     Motosikletle çarşıya alışverişe inmiş-
tim. Alışveriş yaptım. Yemek, kahve derken 
en az üç saat dolaştım. Motorun yanına 
geldim. Çantamda anahtarı bulamıyorum. 
Motora gözüm takıldı ki bir de ne göreyim; 
anahtar kontağın üstünde çevrilmeye hazır 
bekliyor , hem de üç saattir. Bu üüüüüç.

Demre’yi sevmemin en büyük sebe-
bi havası ve deniziydi. Bunlarda gerisini 
tamamladı. Daha ne olsun.

Demre

Tülay 
DİRLİK

ETKİ“DEVLET VE MİLLET BÜTÜNLEŞTİ”
AçılıştA konuşan Cumhur-

başkanı Erdoğan, “ Vatandaşların 
tamamının genel sağlık sigortası 
şemsiyesi altına alan tek ülke 

dünyada 
biziz. Buna 
Amerika da 
dahil. Onlar 
hala sağlık 
reformunu 
gerçekleşti-
remediler. 
Bir ülkede 
devletle millet 
ne kadar 
bütünleşir-

se hedeflere ulaşmak o kadar 
kolaylaşır. Biz bu bütünleşmeyi 
hamdolsun sağladık. terör ör-
gütlerine pabuç bırakmayan, 15 
temmuz’da darbecilerin karşısı-
na dikilen bir ülke olduk. 2023 
hedeflerimizden uzaklaştırmak 
için her türlü kumpas kuruldu. 
Kararlılığımızdan asla vazgeçme-
dik. Dünyadaki fakir fukaranın 
olduğu ülkelere yardımda milli 
gelire oranla dünyanın birinci 
ülkesi türkiye, Amerika ikinci 
sırada. Bu önemli eğitim öğretim 
kurumu için Nihat beyi ve tüm 
Özdemir ailesini kutluyorum. 
Elbette her mücadele, her gayret 
önemlidir, takdire şayandır 
ama zihinsel ve bedensel engelli 
çocuklara verilen emek, hayatın 
24 saatini ve ömrün tamamını 
kapsıyor olması sebebiyle ayrı bir 
saygıya layıktır” diyerek önemli 
mesajlar verdi.
“KÜÇÜKÇEKMECE GELİŞMEYE 
DEVAM EDECEK”

törende konuşan Küçükçek-
mece Belediye Başkanı temel Ka-

radeniz, "Özel çocuklarımızın gü-
zel ailelerine hizmet verecek olan 
bu okulumuz, ilçemizdeki hayır 
ve bereketin bir ışığı olarak Kü-
çükçekmece'de hep parlayacaktır. 
’dedi. Konuşmasında Cumhur-
başkanı Recep tayyip Erdoğan’a 
eğitime göstermiş olduğu önem 
sayesinde Küçükçekmece’nin 17 
yeni okula kavuştuğunu ve 11 
okulun şuan hizmet verdiğini 
belirten Karadeniz; ‘’Eğitim sizle-
rin sayesinde düne göre çok daha 
iyi noktada. Küçükçekmece'ye 
göstermiş olduğunuz bu katkılar 
sayesinde inşallah önümüzdeki 
yıllar itibariyle en büyük sorun-

larımızdan biri 
olan ulaşım 
meselesi 3 fark-
lı metro hattı-
nın gelmesiyle 
aşılacak. Biraz 
gecikmiş ol-
makla birlikte 
Gebze -Halkalı 
tren hattı in-
şallah yılso-

nu tamamlanmış olacak diyen 
temel Karadeniz bugüne kadar 
türkiye'de en hızlı yapılan metro 
çalışması olduğunu belirtti.

Karadeniz, şu anda 3. Hava-
limanından Halkalı tren istas-
yonu hattı çalışmaları başlamış 
durumda. Bu çalışmalar tamam-
landığında ilçemizin en büyük 
problemi olan ulaşım meselesini 
çözmüş olacağız. şu anda Ata-
kent Mahallesi'ndeyiz. Belki de 
türkiye'de en fazla anaokulunun, 
en fazla lisenin bulunduğu bir 
mahalle. Küçükçekmece gelişme-
ye devam edecek. çünkü Küçük-
çekmeceliler liderine güveniyor" 
diye konuştu.     n Kent Yaşam 

Erdoğan, Gülseren Özdemir Özel Eğitim Uygulama Okulu'nun açılışını yaptı

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN 

KÜÇÜKÇEKMECE’DE
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Hayırsever İş Adamı Nihat Özdemir 

tarafından Küçükçekmece’de yaptırılan Gülseren Özdemir Özel Eğitim Uygula-

ma Okulu’nun açılışını gerçekleştirdi. Zihinsel ve bedensel engelli çocukların 

eğitim göreceği Gülseren Özdemir Özel Eğitim Uygulama Okulu, Cumhurbaş-

kanı Recep Tayyip Erdoğan ve eşi Emine Erdoğan'ın katıldığı törenle açıldı.

Esenyurt Belediyesi’nden 
KÜLTÜR sANAT ATAĞI

EsENYuRt 
Belediyesi, 2018-
2019 Kültür ve 
sanat sezonu şehit 
Erol Olçok Kültür 
Merkezi’nde yapılan 
etkinlikle açıldı. 
Açılışa Esenyurt 
Kaymakamı Vural 
Karagül, Esenyurt 
Belediye Başkanı Ali 
Murat Alatepe, AK Parti 
Esenyurt İlçe Başkanı 
Yasir çelik ve çok sayıda 
vatandaş katıldı. İlçede 
kültür sanat anlamında 
iyi bir sezon çıkardıkla-
rını belirten Esenyurt 
Belediye Başkanı Ali 
Murat Alatepe, “Yine 
iyi bir sezon geçireceğiz 
inşallah. Esenyurt’ta 
iyi şeyler oluyor. Kül-
tür-sanata yönelik özel 
bir eylem planımız var. 
Kültür sanat etkinlikleri-
mizi daha fazla izleyiciy-
le buluşturmak istiyoruz. 
Merkezlerimizde 42 bin 
kursiyerimizi ağırlıyo-
ruz, 50 bini zorlayacağız. 
Yeni kültür merkezleri 
açacağız. Mevcutlarda ise 
kapasiteyi arttıracağız. 

Yeni belediye binamızda 
3 bin kişilik çok fonk-
siyonlu bir salon inşa 
edeceğiz” dedi.
GELENEKLER 
YAŞATILACAK

Kış ayları için ısıtmalı 
yeni mekânlar oluşturu-
lacağını bildiren Alatepe, 
“ısıtıcılı çadırı buldu-
ğumuz anda orada iki 
farklı program yapacağız. 
Birincisi sıra gecesi. Her 
gün bir yerde sıra gecesi 
olacak, ayranımızı içip, 
çiğ köftemizi yiyeceğiz. 
İkincisi de her akşam aynı 
yerde bir il derneğimizi 
misafir edeceğiz. İl derne-
ğimizle beraber o yörenin 
kültürünü, ezgisini varsa 
komedyeni, ortaoyununu 
böyle etkinliklerle öğren-
miş olacağız. Esenyurt’ta 

kültürü bir festival 
şeklinde yaşataca-
ğız inşallah. sıra 
gecesini de sırasıyla 
tüm kültür merkez-
lerimizde ve nikâh 
sarayında yapaca-
ğız.’’dedi.
BİR OLsUNLAR,
 BİRLİK OLsUNLAR

Alatepe konuşmasına 
şöyle devam etti; Biz isti-
yoruz ki insanlar bir araya 
gelsinler. Bir olsunlar, 
birlik olsunlar. Birlikte 
eğlensin birlikte gülsün 
istiyoruz“ diye konuştu. 
Yazlık sinemaların ise 
beklentilerinin üstünde 
ilgi gördüğünü anlatan A. 
Murat Alatepe, “İnsanla-
rın eskiye olan özlemini 
gidermiş,  bir mısır bir ga-
zoza heveslenen gönülleri 
bir araya getirmiş olduk. 
sinema gösterimimiz  
kışın da devam edecek. Bu 
sene ilk kez İstanbul şehir 
tiyatrolarıyla da yaptığı-
mız görüşme neticesinde 
şehir tiyatrolarının göste-
rileri de olacak“ dedi.

       n Kent Yaşam

Esenyurt Belediye Başkanı Ali Murat Alatepe, 2019 yılında ilçeye yeni kültür 
merkezleri katacaklarını ve ilçede sıra geceleri, kışlık sinema ve tiyatro gös-
terileri yapılacağını, kültürü bir festival şeklinde yaşatacaklarını söyledi.

Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan

Küçükçekmece Belediye
 Başkanı Temel Karadeniz
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Mehmet Berke Merter (CHP İBB ve Bahçelievler Meclis Üyesi);

Atatürk ve silah 
arkadaşları 
Osmanlı 
subaylarıydı 
ve ülkenin 
kurtulması için 
bir devrimin 
şart olduğunu 
bilincindeydiler. 
Ülkeyi daha 
çağdaş, demokrasi 
istikametinde 
olan bir 
Cumhuriyet 
sistemine 
taşıdılar. Şimdiyse 
çağdaş demokrasi 
istikametinde 
yol alan saatler 
geri çevrilmeye 
çalışılmaktadır. 

Yeni Türkiye’de 
Vesayet ve Ekonomi 

Son günlerde ülkemizde ileri demokrasi, ifade özgürlüğü, hukuk gibi 
kavramlar adeta ters yüz edildi.  İleri demokrasi, günümüz Türkiye’si 
açısından değerlendirildiğinde,  uygulanmayan ve ‘yok’ denilecek bir 
boyuta gelmiş durumda. ‘Yeni Türkiye’ kavramı otokratik rejimin inşa 
sürecinin yeni adı olmuş durumunda ve 16 yılık AK Parti yönetimi 
sürecinde ülkemiz ne yazık ki ekonomik, siyasi, sosyal ve kültürel 
anlamda ciddi bir gerilemeyle karşı karşıya. 

İfade özgürlüğü açısından değerlendirirsek 
Sınır Tanımayan Gazeteciler Örgütü’nün Basın 
Özgürlük Endeksi’ne göre 2002 yılında Türkiye 
99. sıradaydı. 2018’de 180 ülke içinde 157. sıra-
ya kadar düştü.  World Index of Moral Freedom’a 
göre Türkiye 2018’de 75. sırada yer almakta. 
Human Freedom Index’ine göre de Türkiye 84. 
sırada kendine yer bulabilmiş. World Justice 
Projesi’ne göre hukuk devleti sıralamasında Tür-
kiye ancak Myanmar, Guatemala ve Nijerya’dan 
sonra 101. sırasında yer alıyor.  Freedom House 
basın özgürlük raporunda, özgür olmayan ülke-
ler statüsünde, Economist Demokrasi endeksine 
göre Türkiye hibrid bir rejim olarak 2006 da 88. 
sıradayken şimdiki veriye göre 100. sırada. 
‘Türkiye’de demokrasi var mı?’

Evet, bu rakamlar sıkıcı değil mi? En azından 
son derece üzücü ve sinir bozucu olduğu kesin. 
Oysa ki Cumhuriyet’in kuruluşundan bu yana 
çağdaşlaşma ve modernleşme açısından önemli 
bir yol almış ülkemiz bundan çok daha iyisini 
hak ediyor. Türkiye’nin bir hukuk devleti, Tür-
kiye’de özgür bir demokrasi olmadığını bilebil-
mek için yabancı düşünce kuruluşlarına ihtiya-
cımız da yok.  Bazılarımız Türkiye’de vesayetin 
kalkmış olduğunun kanıtı olarak kadınların 
artık serbestçe başlarını istedikleri gibi örte-
bildiklerini söyleyebilir, ben de bu gelişmelere 
özgürlüklere inanan bir sosyal demokrat olarak 
seviniyorum. Ama maalesef bu, bu kadar kolay 
değil, en azından sizin sandığınız kadar değil. 
Türkiye’de demokrasinin olduğunu söyleyebil-
mek için bunun çok daha fazlası olması gerekir. 
‘Gazeteciler FETÖ kumpasıyla tutuklandılar’

Türkiye Gazeteciler Sendikası’na göre 154 
gazeteci ve medya çalışanı şu an hapiste. Şimdi 
serbest olan ama AK Parti iktidarı döneminde 
FETÖ kumpaslarıyla cezaevine atılan Ahmet 
Şık, Nedim Şener, Tuncay Özkan ve Mustafa Bal-
bay gibi gazetecileri de eklerseniz ürkütücü bir 
tabloyla karşılaşırsınız. Tabii ibret verici tablo 
bununla bitmiyor, Türkiye’nin onurlu Atatürk-
çü Genelkurmay eski Başkanı İlker Başbuğ bile 
hapse atılmıştı. Ergenekon’un kasası denilen 
Kuddusi Okkır’ın nasıl beş parasız cezaevinde 
öldüğünü unutmadık. Bir zamanlar AK Parti 
döneminin ilk kurbanlarından Van Üniversi-
tesi’nin Rektörü Profesör Dr. Yücel Aşkın ve 
hücresinde intihar eden Genel Sekreteri Enver 
Arpalı’yı asla unutmadık. Vurulduğunda sadece 
14 yaşında olan Berkin Elvan’ı unutmadık. 
Kaç insan haksız yere cezaevine atıldı ve orada 
hastalandı ya da Sayın Arpalı gibi onurlarına 
bu haksız uygulamaları konduramadıkları 
için canlarına kıydılar. Asla unutmayacağız! O 
zamanlar AK Parti Hükümeti, terörist FETÖ’yü 
yere göğe sığdıramıyordu. Maalesef bu örneklere 
sayfalarca böyle devam edilebilir.  AK Parti’lilere 
göre eskiden Türkiye’de vesayet vardı ama şimdi 
yok, öyle mi?. Türkiye bir ‘İleri Demokrasi” 
ülkesi öyle mi?, Ayrıca şu an bu kötü yönetim 
biçiminin yarattığı ekonomik kriz de yok, ama 
dış güçlerin bir saldırısı var, öyle mi?, Bütün bu 
ters yüz edilmiş söylemler George Orwell’in 1984 
romanından uyarlanmış gibi adeta! 
‘Demokrasi olursa başarılı olursunuz’

Dünyanın en önemli ekonomistlerinden 
Türkiye asıllı Daron Acemoğlu  ‘Ulusların Düşü-
şü’ kitabında küresel tarih içerisinde ulusların 
kurumlarını, gelişimini ve yüzyıllar içerisinde 
karşılaştırmalı yükselişini ve batışını irdeliyor. 

Bir ulus 
ne kadar 

kapsayıcı, 
paylaşımcı ve 

eşit şartlar 
sağlayan bir 

ülkeyse o 
kadar başarılı 

olabilir

Özetle de kitapta bazı ulusların (devletlerin) di-
ğerlerine göre neden daha başarılı ya da başarı-
sız olduğunu sorguluyor. Bunun ana nedeninin, 
ekonomik ve siyasal yapıların “bir şekilde” kap-
sayıcı ya da sömürücü olmasıyla açıklanabildi-
ğini savunuyor. Yani Acemoğlu’na göre bir ulus 
ne kadar kapsayıcı, paylaşımcı ve eşit şartlar 
sağlayan bir ülkeyse o kadar başarılı olabilir. 
‘Gelecekte ülkemizi iyi şeyler beklemiyor’

AK Parti’nin “Yeni Türkiye’si” örneklerle 
anlattığımız gibi daha otoriter, ekstraktif ve 
dolayısıyla geçmişe nazaran daha vesayetçi bir 
yapıya sahip. Peki, Acemoğlu’nun tezine göre 
Türkiye’yi ne bekliyor? Maalesef bunun cevabı 
hüsran ve ekonomik başarısızlık. Kitabında 
verdiği en çarpıcı örneklerden biri Jül Sezar’ın 
Roma Cumhuriyeti’ni (İmparatorluğu) tek adam 
rejimine geçirerek yüzlerce yıl süren çöküş döne-
mini başlatmış olmasıdır. Demokrasiden sapa-
rak başarılı olmuş bir tane ülke yok dünyada, biz 
bu durumda nasıl olalım? Buna karşı argüman 
olarak Çin’in yükselişi verilebilir. Ama Çin’in 
kişi başına milli geliri 2017 de sadece 8.643$ 
idi ve demokrasiye geçmeden sürdürülebilir bir 
ekonomi yapısına sahip mi tartışılır. Nitekim şu 
an Çin ekonomisi 12 trilyon dolar büyüklüğünde 
olsa da ülkenin toplam borcu korkutucu bir şe-
kilde 30 trilyon dolar olarak karşımızda duruyor. 
Yanı borçluluk milli hasılanın %266’sı! 

Ulu Önderimiz Atatürk’ün 
çizdiği yolu reddedenler 
Osmanlı’nın devamı olma 
iddiasındalar. Ailemin de 
büyüklerinden olan Hazine ve 
Hariciye Nazırı (Maliye ve Di-
şileri Bakanı) Sadık Rıfat Paşa 
1850’li yıllarda bugünden 
ileriymiş. Nitekim Rıfat Paşa 
daha o zamanlarda  “Hükü-
metler halk için mevzu olup; 
yoksa halk hükümetler için 
mevzu değildir” demiştir. Rı-
fat Paşa, padişahın ve sarayın 
giderlerinin belli bir bütçe 
dahilinde hükümetin kont-

rolünde bulundurulmasını, 
kanunlara uymayan padişah-
ların iradelerinin uygulanma-
ması gerektiği gibi, dönemi 
için radikal fikirleri savun-
muştur. Halbuki bugünün 
Türkiye’si böyle bir noktadan 
çok uzakta.  

Atatürk ve silah arkadaş-
ları Osmanlı subaylarıydı ve 
ülkenin kurtulması için bir 
devrimin şart olduğunu bilin-
cindeydiler. Ülkeyi daha çağ-
daş, demokrasi istikametinde 
olan bir Cumhuriyet sistemi-
ne taşıdılar. Şimdiyse çağdaş 

demokrasi istikametinde yol 
alan saatler geri çevrilmeye 
çalışılmaktadır.  

Sonuç olarak “Yeni Türki-
ye” olarak sunulan ve bir “İleri 
Demokrasi” ülkesi olduğu 
iddia edilen ‘Başkanlık’ siste-
miyle ülkemizin bu haliyle, 
bırakın kalkınmasını ve güç-
lenmesini maalesef mevcu-
diyetini dahi koruyamayız.  
Bu çerçevede Mustafa Kemal 
Atatürk’ün “Eğer bir millet 
yıkılacaksa, dışarıdan değil 
içerden yıkılacaktır” dediğini 
unutmayalım.

‘Aile büyüğümüz Sadık Rıfat Paşa; 
1850’lilerde devlet, halk içindir demişti’

Jül Sezar Roma 
Cumhuriyeti’ni 
(İmparatorluğu) 
tek adam rejimine 
geçirerek 
yüzlerce yıl süren 
çöküş dönemini 
başlatmıştır.
Demokrasiden 
saparak başarılı 
olmuş bir 
tane ülke yok 
dünyada, biz bu 
durumda nasıl 
olalım?

Tanzimat’tan önce 
aile büyüğümüz 
Hazine ve Hariciye 
Nazırı (Maliye ve 
Dişileri Bakanı) 
Sadık Rıfat Paşa 
1850’li yıllarda 
bugünden 
ileriymiş. Rıfat 
Paşa daha o 
zamanlarda  
“Hükümetler 
halk için mevzu 
olup; yoksa halk 
hükümetler için 
mevzu değildir” 
demiştir.
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Bahçelievler’de halkın 

yEşiL aLaNıNa 
paravan neden çekildi?

CHP İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
ve Bahçelievler Meclis Üyesi Mehmet 
Berke Merter ve Güngören Meclis 
Üyesi Musa Keleş, Bahçelievler’de 
etrafı inşaat yapan bir firma 
tarafından paravanla kapatılan 
yaklaşık 2500 metre karelik yeşil 
alanın akıbetini sordu

Güvenlik gerekçesiyle, birkaç yıl önce etrafı bir 
inşaat firması tarafından paravanlarla çevrilen ve 
aradan zaman geçmesine rağmen bir türlü halkın 
kullanımına açılmayan yaklaşık 2.500 metre karelik 
park alanını soran CHP İBB ve Bahçelievler Meclis 
Üyesi Mehmet Berke Merter ile CHP İBB ve Gün-
gören Belediye Meclis Üyesi Musa Keleş, İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi Meclis Müdürlüğü’ne yazılı 
olarak sundukları soru önergesinde park alanının 
halka ne zaman açılacağını sordu. 
‘TEhLiKE dEvam Ediyorsa 
paTiKa yoL NEdEN açıLdı’

Geçtiğimiz yıl Bahçelievler Mahallesi 492 ada 2, 
2,3,4,5 parsellerde bulunan, planlarda yaya geçiş 
yeri ve yeşil alan olan ancak bitişiğinde inşaat 
yapan bir firma tarafından etrafı paravanlarla kapa-
tılarak atıl duruma getirilen yaklaşık 2500 metreka-
relik yeşil alanın halka ne zaman açılacağını soran  
İBB ve Güngören Belediyesi CHP’li meclis üyeleri 
Şenol Yolbir ile Musa Keleş’e İBB’den, ‘Paravanlar 
güvenlik gerekçesiyle yapılmıştır’ şeklinde yanıt 
verilmişti. Güvenlik gerekçesiyle paravanlarla ka-
patılan alanda bir patika yol açıldığını ve insanların 
söz konusu alanı geçiş için kullandığını tespit eden 
Meclis Üyeleri Mehmet Berke Merter ve Musa Keleş, 
bunun üzerine İBB meclis müdürlüğüne bir kez daha 
yazılı bir önerge vererek, ‘Güvenlik gerekçesiyle 
paravanlarla kapatılan yeşil alanda vatandaşlarımız 
açılan patika yolu kullanıyor. Tehlike devam ediyor-
sa bu patika yol neden açıldı?’ Vatandaşlarımızın bu 
yolu kullanması söz konusu alanda insan güvenliği 
açısından bir tehlike kalmadığını mı gösteriyor? 
Eğer tehlike kalmadıysa bu paravanların kaldırıl-
ması gerekmiyor mu?, Bu paravanlar hangi yasal 
statüye dayanılarak yapıldı?, Paravanları koyan 
firma belediyemize işgal için herhangi bir anlaşma 
ve ödeme yapmış mıdır? Bu paravanlar hangi yasal 
statüye dayanılarak yapılmıştır?’ diye sordular. 

   n Fidan Uğur / Kent Yaşam

iBB’NiN harEKETE 
GEçmEsi isTENdi

Uzun süredir halkın kullana-
madığı parkın tekrar ne zaman 
kullanıma açılacağın soran meclis 
üyeleri İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi yetkililerinin gerekli 
incelemeleri yapmalarını ve 
kendilerine bu konuda yanıt veril-
mesinin istediler.  
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Çatalca Belediye Başkanı Cem 

Kara Milli Eğitim Bakanlığı, 

Tarım ve Orman Bakanlığı 

arasında imzalanan “Fidanlar, 

Fidanlarla Büyüyor” İşbirliği 
Protokolü kapsamında 
Çanakça Mahallesi'nde 

düzenlenen fidan dikme 
etkinliğine katıldı.

n Düzenlenen etkinliğe 

Çatalca Kaymakamı İnci 
Sezer Becel, İstanbul Orman 

Bölge Müdürü Recep Ateş, 

İl Milli Eğitim Müdürü 
Levent Yazıcı, Çatalca Devlet 

Hastanesi Baş Hekimi Dr. 

Mehmet Gürkan Bilgiç, 
Çanakça Mahalle Muhtarı 

Kasım Kocatürk, meclis üye-

leri, siyasi parti başkanları, 

öğretmenler, öğrenciler ve 

birçok vatandaş katıldı.

CEm Kara’ya 
ÖğrENCiLErdEN yoğuN iLGi

Alana törenden önce ge-

len Cem Kara, dikim alanın-

da öğrencilerin yoğun ilgisi 

ile karşılaştı. Vatandaşlarla 

bir süre sohbet eden Kara, 

hatıra fotoğrafı çektirmek 

isteyen öğrencilerle günün 

anısına bol bol fotoğraf 
çektirdi.

         n Kent Yaşam

Kara: Ormanlarımızın Kıymetini Bilmeliyiz
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“Birlikte başaracağız, 
birlikte yöneteceğiz..!”

CHP Sancaktepe Belediye Başkan Aday Adayı Özgen Nama miting gibi bir toplantıda konuştu..

CHP Sancaktepe Belediye Başkan Aday Adayı Özgen Nama, partisinin ilçe başkanlığı 
önünde yaptığı miting niteliğindeki toplantıya katılanlara yaptığı konuşmada, 
“İlçenin sorunlarını da nasıl ve ne şekilde çözüme kavuşturulacağını da bilen biriyim. 
Bambaşka bir Sancaktepe yaratmak, eşit hizmet, temiz siyaset, özgürlük, kardeşlik, 
barış ve huzur içinde bir arada yaşamak için belediye başkanı olmak istiyorum. 
Birlikte yürüyeceğiz, birlikte başaracağız, birlikte yöneteceğiz” dedi. 

Özgen nama, alkış ve 
tezahüratlarla destekle-
nen konuşmasında şunları 
söyledi:

“Burada sizlerle birlikte 
olduğum için hem gururlu 
hem de heyecanlıyım. Yarım 
kalan şarkımızı tamamla-
mak için buradayım. 410 
bin nüfuslu koca bir kentin 
sorumluluğunu almak ve 
buna aday olmanın yüküm-
lülüğünü biliyorum. Bugün 
bu sorumlulukla karşınızda-
yım.  Ama benim hayalle-
rim var. Bu hayaller yalnızca 
bana ait olan hayaller değil. 
Bu hayaller hepimizin ortak 
hayalidir. Bu hayal Sancak-
tepe için.  Bu hayal toplum-
sal bir belediyecilik için,  
ama her şeyden önce laik, 
demokratik, tam bağımsız 
Türkiye Cumhuriyeti için. 

“ÖRNEK BİR BELEDİYECİLİK 
YARATMAK CESARET İSTER”

Sancaktepe demek Türki-
ye demektir. Burada Ana-
dolu’nun çeşitli illerinden 
göç ederek, Sancaktepe’ye 
yerleşen yüzbinlerce yutta-
şımız yaşıyor. Burada Türk, 
Kürt, Çerkez, Laz, Alevi, 
Sünni var. Burada her etnik 
kimlikten, her inançtan, 
her kültürden insanlar var. 
Adları farklı olsa da soyad-
ları Türkiye olan hepimiz 
varız.

Bizler yalnızca eleşti-
ren, yalnızca şikayet eden 
olamayız. Cüretli olmadan, 
bir adım öne çıkmadan hiç 
bir sorun çözülemez. Çünkü 
biliyoruzki en az korku ka-
dar, cesaret de bulaşıcıdır. O 
halde cesaretli olacağız. Bir 

adım daha öne çıkacağız. İktidar 
için cesaret, değişim için cesaret, 
Sancaktepe’de örnek bir belediye-
cilik yaratmak için cesaret şarttır. 
“EŞİT HİZMET, TEMİZ
 SİYASET İÇİN ADAYIM” 

Mutlu bir Sancaktepe için, 
yirmi dört saat yaşayan kent 
için, 410 bin Sancaktepeli’ye eşit 
hizmet, temiz siyaset ve temiz bir 
yönetim için siz hazırsanız, ben 
ve arkadaşlarım da hazırız. Bu 
nedenle yeniden adayım. Şundan 
emin olun ki; Sancaktepe’de söz, 
karar, yetki halkın olacak. Birlik-
te yürüyeceğiz, birlikte başaraca-
ğız, birlikte yöneteceğiz.

 n Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

Kentsel yaşam kalitesi düşük, 
yaşanabilir konut, mülkiyet, 
ulaşım, sağlık, çevre, yeşil alan 
ve otopark gibi sorunlar Sancak-
tepe’de hergeçen gün katlanarak 
büyüyor. Hizmetler halka eşit 
dağıtılmıyor. Bu eşitsizliğe, bu 
keyfiyetçiliğe ve kayırmacılığa 
son vermek için sizlerin arasın-
dayım. Önemli olan yaşanabilir 
bir Sancaktepe’yi yaratmak, 
önemli olan Cumhuriyet değer-
lerini hayata geçirmek, önemli 
olan insan gibi yaşamak, önemli 
olan bu kentin barışı, huzuru ve 
bir arada yaşamasıdır.” 

 “BAMBAŞKA BİR SANCAKTEPE’Yİ 
BERABER İNŞAEDECEĞİZ”

SAYIŞTAY’In 2017 denetim 
raporlarında başta İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi, İSKİ ve 
İeTT olmak üzere bazı kamu 
kurumlarında usulsüzlük ve 
yolsuzlukların yaşandığının 
ortaya çıkması üzerine, CHP İs-
tanbul İl Başkanlığı, raporlarda 
adı geçen kurum ve yöneticileri 
hakkında İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığı’na suç duyurusun-
da bulundu. CHP İstanbul İl 
Başkanı Canan Kaftancıoğlu, 
il yöneticileri, CHP İBB grup 
başkanvekili ertuğrul gülsever, 
İBB meclis üyeleri, ilçe baş-
kanları ve yöneticiler İstanbul 
Adliyesi’nin önünde Sayıştay’ın 
raporlarında belirtilen usul-
süzlük ve yolsuzluklara ilişkin 
basın açıklaması yaptı.Sayış-
tay’ın incelemesi sonucu başta 
İBB, İSKİ ve İeTT’de saptanan 
usulsüzlüklerin açıklanan tuta-
rının 753 milyon TL olduğunu 
vurgulayan Kaftancıoğlu, asgari 
ücretten hesaplandığında bu 
rakamla bir yıl boyunca 30 bin 
işsiz gencin istihdam edilebile-
ceğini söyledi.
‘KAMU KAYNAKLARI 
YAĞMALANDI’

Sayıştay’ın ortaya koyduğu 
detaylı bulguların AKP yöneti-
minde İstanbul’da kamu kay-
naklarının nasıl yağmalandığı-

nı ve İstanbul’un ehil olmayan 
ellerde yönetilemez hale geldi-
ğini dile getiren Kaftancıoğlu, 
Sayıştay’ın bu ciddi iddialarının 
soruşturulması için savcılığa 
suç duyurusunda bulundukla-
rını ifade etti. Kaftancıoğlu, 
Sayıştay raporlarına geçen bazı 
bulguları da açıkladı:
“İHALE KANUNA AYKIRI 
DAVRANILDI”

Kaftancıoğlu’nun Sayıştay 
raporlarına dayandırdığı bilgi-
lere göre, ihale kanununa aykırı 
işlemler yapıldı. Pek çok ihalede 
yaklaşık maliyetler olması ge-
rekenin üstünde hesaplanarak 
kamu zarara uğratıldı. İhale 
kapsamında değerlendirilmeye-
cek işler de bir iş kalemi olarak 
tanımlandı. Bu kapsamda şehir 
içi ve şehirlerarası kültürel ve 
sosyal görevlerde 900 bin kilo-
metre yol kat edilerek iş kalemi 
olarak eklendi.
“TAŞINMAZLAR İŞGAL EDİLDİ”

Sayıştay raporuna göre, 
İBB’ye ait 2378 adet taşınmaz 
kanuna aykırı olarak işgal 

edildi. Üstelik bu işgal edilen 
yerlerden kiralar da toplanama-
dı. 2017 yılında yaklaşık 208 
milyon TL’lik alacağın sadece 
44 milyon TL’si tahsil edildi. 
2017’de İstanbulkartyoluyla 
sosyal yardım alan 140 bin 179 
aileye yaklaşık 147,5 milyon TL 
yardım yapıldı. Ancak aileler bu 
kartla sadece anlaşmalı 9 mar-
ket zincirinde kullanabildi.
“İSPARK’A AİT SADECE 52 
RUHSATLI OTOPARK VAR”

İspark tarafından işletilen 
225 otoparkın sadece 52 tane-
sinin ruhsatlı olduğu, İspark 
dışında kalan 719 adet otopar-
kın ise ruhsatsız olduğu tespit 
edildi. Yine, Bayrampaşa Oto-
garı’nda 868 iş yerinden sadece 
300 tanesinin ruhsatlı olduğu 
tespit edildi.
KİPTAŞ İBB’YE
 KAR PAYINI ÖDEMEDİ

KİPTAŞ’ın 2016 yılı faaliye-
ti nedeniyle İBB’ye aktarması 
gereken 219 milyon TL’lik net 
kar payı 2017 yılı sonuna gelin-
diğinde aktarılmamış, önceki 

yılların karıyla birlikte yaklaşık 
266,5 milyon TL’nin hala tahsil 
edilemediği belirlendi.
“KAMU TAŞINMAZLARI 
BEDELSİZ TAHSİS EDİLDİ”

İBB, İSKİ ve İeTT’nin çok 
sayıdaki taşınmazı özel şirket 
olan elektrik dağıtım şirket-
lerine bedelsiz tahsis edildi. 
İeTT mülkiyetinde bulunan ve 
kayıtlı değeri 157 milyon TL 
olan taşınmazın söz konusu 
şirketlerin fiili kullanımında 
olduğu, İeTT’ye herhangi bir 
bedel ödenmediği kaydedildi.
“İSKİ, KAÇAK KULLANIM 
BEDELİNİ KURALA UYAN 
ABONEDEN TAHSİL ETTİ”

Yine Sayıştay raporlarında, 
İSKİ’nin su fiyatlandırmasına 
ait tarifelerinin gerçekçi ve 
şeffaf bir şekilde tarif edilme-
diği belirtildi. Tarife içinde yer 
alması gereken tutarlar bakım 
bedeli adı altında tekrar tahsil 
edildi. Kaçak su kullanımı da 
tarife içine sokularak, kaçak 
kullanılan su bedelleri kurallara 
uyan abonelerden alındı.
SUÇ DUYURUSUNDA ESKİ 
BAŞKAN TOPBAŞ VE UYSAL VAR 

İstanbul Cumhuriyet Baş-
savcılığı’na yapılan suç duyu-
rusunda İBB eski Başkanı Kadir 
Topbaş, İBB Başkanı Mevlüt 
Uysal, İSKİ genel Müdürü Fatih 
Turan, İeTT eski – yeni genel 
Müdür Ahmet Bağış ve Arif 
emecan ile ilgili birim yöneti-
cileri hakkında görevi kötüye 
kullanma suçlarından dava açıl-
ması talep edildi.Suç duyurusu 
dilekçesi İBB CHP grubu adına 
Meclis Üyesi/grup Başkanvekili 
ertuğrul gülsever tarafından 
savcılığa verildi.

n FİDAn UĞUR-KenT YAŞAM 

İBB’nin usulsüzlük 
tutarı 

Sayıştay; Sayıştay'ın 2017 
raporlarında ortaya 
koyduğu usulsüzlük ve 
yolsuzluklara ilişkin CHP 
İstanbul İl Başkanlığı; 
İBB, İETT ve İSKİ hakkında 
suç duyurusunda 
bulundu. İl Başkanı Canan 
Kaftancıoğlu, Sayıştay 
raporlarında saptanan 
usulsüzlüklerin tutarının 
753 milyon TL olduğunu 
söyleyerek ‘Asgari ücretten 
hesaplandığında bir yıl 
boyunca bu parayla 30 
bin gencimiz istihdam 
edilebilirdi’ dedi. 

YILLAR-
CA İsviçre’de 
yaşadığını 
belirten 
İvgen, geze-
rek gördü-
ğü dünya 
vizyonu nu 
önce ilçesine, 
sonra iline ve 
en sonunda 
da ülkesine 
taşımak için yola çıktığını 
belirterek, Küçükçekme-
ce’nin kozmopolit yapısı 
nedeniyle referandum da 
oluşan başarının yerel se-
çimlere yansıması gerekti-
ğinin altını çizdi. 

Bir sahil kasabası olan 
Küçükçekmece’nin atıl 
durumundan ve çevre 
kirliliğinden rahatsızlığını 
da dile getiren Belediye 
Başkan Aday Adayı Kazım 
İvgen, “İlçemiz sahil ka-
sabası ama çekim merkezi 
değil. estetikten uzak taş 
yapılarla dolu ilçemizin, 
tarihi değeri var ama tarih-
ten bihaber. Biz yeni doğan 
bir çocuğu tam anlamıyla 
sosyal devlet ve sosyal 
belediyecilik ile yetişti-
rirsek, 20 senede yeni bir 

nesil yaratmış 
oluruz” diyerek 
konuşmasını 
sürdürdü.
BURADAN 
BİR KASIM 
İVGEN GEÇTİ 
DESİNLER 

genç bir 
nüfusa sahip 

olan Küçükçekmece’de, 
önceliğinin insan odaklı 
projeler olduğunu belirten 
İvgen, “Tek istediğim, 
başkan olursam yıllar sonra 
bile ‘Buradan bir Kasım 
İvgen geçti’ desinler” 
ifadeleriyle düşüncelerini 
paylaştı. en büyük hedefi-
nin “engelsiz bir Küçükçek-
mece” olduğunu belirterek 
devam eden İvgen, “Uzun 
vadede Küçükçekmece de 
yüzme bilmeyen çocuk 
bırakmayacağım. Kâğıt 
üstünde olan kadın hakla-
rını hayata geçirecek, ille 
de pozitif ayrımcılık olarak 
değerlendirilecekse, ço-
cuklarımıza, gençlerimize, 
kadınlarımıza, yaşlılarımı-
za ve engellilerimize pozitif 
ayrımcılık yapacağım” 
dedi. n Kent Yaşam 

İvgen “Makamın değil, 
halkın adamı olacağım” 
Küçükçekmece’nin sorunlarını çok iyi bildiğini ve bizzat 
yaşadığını söyleyerek, gazete merkezimizi ziyaret eden 
Küçükçekmece Belediye Başkan Aday Adayı Kasım 
İvgen,ilçelerinde 20 tane aday adayı olduğunu ve bunun eksi 
değil artı olduğunu söyledi. “Önemli olan dört bir yandan 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin iktidarı için çalışmak” dedi.

753 milyon 

Ö
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en
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“Beni görmek demek, mutlaka yüzümü görmek değildir. Benim fikirlerimi, benim duygularımı anlıyorsanız ve hissediyorsanız bu yeterlidir.” 

80 YILLIK ÖZLEMLE ANIYORUZ..!
Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu ve ilk Cumhurbaşkanı Mustafa Kemal Atatürk’ü, sonsuzluğa uğurlanışının 80. yıldönümünde minnet, sevgi ve saygıyla anıyoruz.

Silah arkadaşlarıyla birlikte 
Türk Milletini arkasına alarak 
başlattığı ulusal kurtuluş mücadelesi 
sonunda ülkemize bağımsızlığını 
kazandırıp, her anlamda gelişmiş 
dünya ülkeleri seviyesine çıkarmak 
için yaşam boyu mücadele eden Ulu 
Önder Mustafa Kemal Atatürk, son 
nefesini verene kadar hep milletinin 
geleceğini ve mutluluğunu düşündü. 
Bunun için hasta yatağında bile 
Cumhurbaşkanlığı görev ve sorum-
luluğunu yerine getirmeye çalışan 
Büyük Atatürk, milletinin sevgisiyle 
en yüce makama ulaştı, gönüllerdeki 
yerini hiçbir zaman kaybetmedi.

Bugüne kadar başka hiçbir mil-
lete kısmet olmayan varlığıyla Türk 

Milleti için her zaman onur ve gurur 
kaynağı olan Mustafa Kemal Atatürk, 
bundan sonra da sonsuza kadar 
içimizde yaşayacaktır. Vefatının her 
yıldönümünde resmi törenlerle an-
manın ötesinde, kendi elleriyle kale-
me aldığı Nutuk ve silah arkadaşları 
ile onu tanıyıp, gören ve konuşma 
şansı bulanların anılarını okuyarak 
ulusal mücadele ve sonrasındaki 
üstün gayretlerini öğrendiğimiz 
Büyük Atamızı her geçen gün daha 
büyük bir özlemle anıyor, onun fikir 
ve düşüncelerinden her anlamda 
yararlanma ihtiyacı duyuyoruz.
TÜRK MİLLETİNİN ATASINA KARŞI 
DUYDUĞU SEVGİ HİÇ EKSİLMEDİ

Mustafa Kemal Atatürk’e ülke-
si ve milleti için yaptıklarından 
dolayı büyük bir minnet ve sevgi 
duygusuyla bağlı olan Türk Ulusu, O 
yaşarken de şimdi olduğu gibi her 
zaman onu görmek, konuşabilmek 
ve ellerini öpebilme istek ve arzu-
suyla hareket etmiştir. Bu nedenle 
Büyük Ata, İstanbul’da olduğu bir 
dönemde sağlığını merak ederek 
Ankara’dan ziyaretine gelen bir 
grup vatandaş, 9 Ağustos 1929’da 
Atatürk’le Büyükdere’de bir araya 

gelmişti. Atatürk burada ziyaretine 
gelen halka hitaben yaptığı konuş-
mada şöyle demiştir; 

“Benim için zahmet ediyorsunuz. 
Bundan mahcup oluyorum. Beni 
görmek demek, mutlaka yüzümü 
görmek değildir. Benim fikirlerimi, 
benim duygularımı anlıyorsanız 
ve hissediyorsanız bu yeterlidir. 
Ankara’dan buraya gelmeden evvel 
işittim ki, hakkımda ‘hastadır, eli 
ayağı tutmuyor, ölüme mahkûmdur’ 
demişler.

İşte karşınızdayım. Sıhhatteyim, 
elim ayağım tutuyor. Kendi gözle-
rinizle görüyorsunuz ki sapasağla-
mım, kuvvetim yerindedir. Siz bu 
akşam benim karşımda milletin bir 
kitlesi, bir timsalisiniz. Size hitap 
ederken bütün millete sesimi işitti-
receğime eminim. İşitiniz ve işittiri-
niz. Sizin menfaatiniz için sıhhatini 
ve ömrünü veren adam sıhhattedir 
ve sizin için çalışacaktır. O sizin için 
yaşıyor. Benim kuvvetim, benim 
size olan muhabbetim ve sizin bana 
olan muhabbetinizdir. Bu millet, 
bu memleket yeni rejim üzerinde 
dünyanın en makul bir mevcudiyeti 
olacaktır. Ben bunu kendi gözlerimle 

görmeden ölmeyeceğim.”
Büyük Atatürk, aramızdan bede-

nen ayrıldığı 10 Kasım 1938’e kadar 
gecesini gündüzüne katarak, ülkesi 
ve milleti için çalışmış, sahibi olduğu 
tüm mal varlığını ülkesine bağışla-
yarak, ebediyete intikal etmiştir. 

Atasının izinden ayrılmamakta 
kararlı olan Türk Milleti ise, Türkiye 

Cumhuriyeti devletini ve vatan 
topraklarını her türlü iç ve dış 
düşmanlara karşı koruyup kollamak-
ta hiç bir tereddüt göstermemekte, 
Atatürk’ün fikir ve düşünceleri 
ışığında, onun yolundan yürümeye 
devam etmektedir. 

        n Tuncay Dağlı-Kent Yaşam



Seçimler yaklaşırken değişik partilerin 
aday adaylarını mümkün olduğu kadar iz-
leyip değerlendirmek istediğimden ilk aday 
adayı Küçükçekmece CHP aday adayı Ali 
Rıza Gülkanat’ın basın toplantısı ile siftah 
ediyorum.

Sivas doğumlu Gülkanat 1975 yılından 
beri Küçükçekmece’de aktif siyaset yapıyor. 
Belediye meclis üyeliği, başkan yardımcı-
lığı ve başkanlık yapmış deneyimli yerel 
yönetici.

Basın toplantısında anlattıkları ve soru-
lara verdiği yanıtlardan ilgimi çekenlerden 

bazılarını yazıyorum (tamamını diğer sayfa-
larımızda okuyabilirsiniz).

Belediye de görevli olmadığı ve müteah-
hitliği bulunmadığı halde İstanbul’un en so-
runlu yeri olan Sultanbeyli’de İl Başkanı’nın 
isteği doğrultusunda yaptığı proje ve çalışma 
ile problem olan tapu ve yerleşim sorununu 
ortadan kaldırdığını, Küçükçekmece’de 
başkanlık döneminde ıslah ve yerleşim 
düzenlemelerini, sonradan gelen AKP li yö-
netimlerin onları nasıl ters yüz ettiğini, yeri 
geldiğinde (dev-yol geleneğinden geldiği 
için) mücadele gücünün olduğunu, Küçük-

çekmece’nin ıslahı ve kentsel dönüşüm için 
10 milyar dolar gerektiğini ve bunu sağla-
yarak geldiğini, bunun faizsiz Çin kredisi 
olduğunu iş yapım karşılığında olup başkan 
seçilirse hemen gerçekleşeceğini ve bunun 
için ön protokolünü yaptığını, Küçükçekme-
ce’ye ihanet düzeyinde olan bazılarının aday 
adayı olduklarına şaşırdığını, kentsel dönü-
şüm ve kavşak çalışmalarında kavşakların 
afet anında halkın toplanabileceği yerler 
olacağını (şimdilerde halkın toplanma alan-
larının yok edildiğini),Küçükçekmece’nin 
bazı yerlerinden (göl kenarı) ve Esenyurt’un 

tamamından geçerken korktuğunu  (deprem 
korkusu) çünkü bölgelere ihanet edilip risk-
lerin çok büyütüldüğünü, kendisinin aday 
olması halinde diğer aday adaylarının kriz 
yaratmasını beklemediğini ve kendisi aday 
olmaz ise kriz yaratmayacağını söyledi. 

Samimi ve direkt, sorulara kıvırmadan 
yanıt verdi Gülkanat.

Ali Rıza Gülkanat’ın anlattıklarının 
tamamını diğer sayfalarımızda okuyabilir-
siniz.

Diğer aday adayları ve yerel seçimlerle 
ilgili kişisel görüşlerime devam edeceğim...

Aday adayı Ali Rıza Gülkanat

Uygur 
erol

SIrA BİZDe
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KATIlIM ÇoK FAZlAYDI
H.MeHMet Katman, diğer 

aday adaylarının aksine aday-
lık açıklamasını bölgede bir 
salonda yaptı. Özellikle Aksa-
ray- Niğde yöresi hemşehrile-
rinin de yoğun katılım sağla-
dığı toplantıya CHP İstanbul 
Milletvekili Özgür Karabat, 

diğer aday adayları 
Hadi Akmugan 

ve Uğur Barış 

Karabulut ve çok sayıda partili 
ve Katman ailesinin dostu 
katıldı.
Karabat "AKP yeni yerel 
yasaların peşinde

2014 Yılında CHP'nin 
Başakşehir Belediye başkanı 
adayı olan ve şu an da İstan-
bul Milletvekili olan Özgür 
Karabat ise yaptığı konuşma-
da ufuk turu mahiyetinde bir 
konuşma yaptı. Başakşehir'i 
çok iyi bildiğini söyleyerek 
sözlerine başlayan Karabat, 

Başakşehir bütçesi en yüksek 
olan bir belediye olmasına 
rağmen, halka hizmet adına 
ve bütçe orantısına göre en az 
hizmet verilen bir ilçedir dedi

2014’ü özetleyen Kara-
bat, 2014 yerel seçimlerini 
dönemin Başbakanı şimdiki 
Cumhurbaşkanı R.tayyip 
erdoğan, yürüttüğü kampan-
ya şekliyle yerel seçimi genel 
seçim formatına sokmayı ba-
şardı. Oysa seçim mahalli for-
matta yapılsaydı daha başarılı 
bir sonuç alabilirdik dedi. 
Karabat, şu an da erdoğan 
Mahalli İdareler kanununda 
bir değişiklik yaparak başkan 
yardımcısı olmak için sade-
ce meclis üyeleri ve Belediye 
çalışanları şartını değiştirip 
buralarıda başkanlık sistemi-
ne uyumlu hale getirmenin 
peşinde. 
HAlK GerÇeKlerİ GÖrMelİ 
Ve ANlAMAlI

Karabat: 31 Mart 2019'da 
yapılacak olan yerel yönetim 
seçimlerinde birlik ve bera-
berlik içinde hareket edersek 
Başakşehir ve İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanlı-

ğını almamak için önümüzde 
hiç bir engel yok. tek engeli-
miz halkımıza bu gerçekleri 
anlatmakta yeterli olanağı 
bulamamamızdır.

Karabat: Kim aday olarak 
seçilip seçmenin önüne çıkar-
sa hepimizin onun etrafında 
bir araya gelip üzerimize dü-
şeni yapmak durumundayız 
dedi. Özgür Karabat şu ana 
kadar aday adaylık müracaa-
tı yapan her üç adaya başarı 
dileklerini sundu.  
Katman'ın konuşması 
sık sık alkışlarla kesildi 

Aday tanıtım toplantısına 
daha önce farklı partilere oy 
vermiş çok sayıda vatandaşın 
da katılması dikkat çekerken, 
salonda bulunan partili partisiz 
herkesin yakın ilgi gösterdiği 
aday adayı Katman, gösterilen 
ilgi nedeniyle zaman zaman 
heyacanlı anlarda yaşadı. 

n Celal KARAALİ / Kent Yaşam 

Başakşehir’i alacağımıza eminim
Ka

tm
an

: 

CHP Başakşehir Belediye başkan aday adaylığını düzenlediği salon toplantısıyla açıklayan Hacı Mehmet 
Katman, yaptığı konuşmada iddiasını şu sözle izat etti” Başakşehir’i alacağımıza eminim” dedi

ATADAN, BABADAN CHP’lİYİZ

Hacı Mehmet Katman konuş-
masının son bölümünde "Mustafa 
Kemal Atatürk'ün dediği gibi Zafer 
Zafer benimdir diyenindir, başarı 
ise başaracağım diye başlayarak 
sonunda başardım” diyebilenindir 
sözünü kendime rehber edindim. Ben 
Başakşehir'i alabiliriz, almalıyız demi-

yorum. Alacağımıza eminim. Yeter 
ki biz kendi içimizde birlik olalım 
ve samimi bir çalışma yapalım dedi. 
Katman, sözlerine şöyle devam etti; 
Ben 25 sene Emniyet müdürlüğünde 
Polis memuru olarak çalıştım 12 sene 
önce emekli oldum. O günden bu yana 
serbest ticaretle uğraşıyorum. Aslen 

Aksaraylıyım atadan dededen CHP'li-
yiz. Partimizin yerelde ve genelde 
iktidar olması adına elimizden geleni 
yapacağız dedi.

Eşi ve biri fizyoterapist diğeri mü-
hendis olan 2 çocuğu da Hacı Mehmet 
Katman'ın mutlu gününde heyecanına 
ortak oldular...

H
ac

ı M
eh

m
et

 K
at

m
an

n Daha önce parti örgütü 
ile bir araya gelen diğer 
aday adaylarından Abdul-
hadi Akmugan ve Uğur 
Barış Karabulut'a birer 
konuşma yaparak kim 
aday olursa diğerleri 
aday olan arkadaşa 
sanki kendileri aday 
olmuş gibi bera-
ber çalışma sözü 
verdiler.

3 ADAYDAN 

BirliK 
MeSAJI
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KüçüKçeKmece İlçe 
Başkanı çolak atanır atanmaz 
ilk ziyaretini Kanuni Sultan 
Süleyman Hastanesi çocuk 
Onkoloji Servisi’ne yaptı.  
Beraberindeki İlçe Yönetim 
Kurulu üyeleri Sami Yaşarlar 
ve emrah Altunal  ile  İstanbul  
27. Dönem milletvekili Adayı 
evrim Tok’unda katılımı ile 
gerçekleşen ziyarette hasta-
nede yatmakta olan çocuklara 
çeşitli hediyeler dağıttılar.  
çocuklara boyama defteri, boya 
takımları, oyun hamurları, 
yapbozlar ve benzeri çeşitli 
oyun materyalleri hediye eden 

İyi Parti’liler hastanede duygu 
dolu anlar yaşadılar. 

Küçükçekmece İlçe Başkanı 
Fatma çolak bir anne olarak 
duygularının tarifsiz olduğunu 
belirterek sözlerini şöyle sürdü 
. “ Hayatta herşey bir anda yok 
olabilir ya da bir anda herşey 
yeniden doğabilir... Bu gün 2/8 
Kasım Dünya Lösemi Haftası 
sebebi ile İlçemizdeki Kanuni 
Sultan Süleyman Hastanesi ço-
cuk Onkoloji Bölümünde tedavi 
görmekte olan 0/15 yaş arası 35 
çocuğumuza dokunduk... Yüce 
Allah Şafi isminin hürmetine 
bu güzel yavrularımıza şifa ve-

rip ailelerine ve bizlere  bağış-
layacaktır. Onlar şifa bulacak, 
bizde her zaman yanlarında 
olacağız” 

Çolak anlamlı ziyaretle 
göreve başladı 
İyi Parti İstanbul İl Başkanlığı teşkilatların yeniden yapılanması amacıyla 
tüm ilçelerde başkanların istifalarını almıştı. Süreç doğrultusunda 
istifasını sunduktan sonra  yeniden ilçe başkanlığına atanan isimlerden 
biride İstanbul’daki tek kadın ilçe başkanı olan Fatma Çolak’tı. 
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IĞDIR/TUZLUCA- Tuzluca’da doğup 

büyüyen, ilk ve ortaokulu Tuzluca’da oku-

duktan sonra yurtdışına ailesinin yanına 

giderek orada yaşamaya başlayan Aziz 

Akkılıç yıllar sonra baba yurduna dönerek 

Belediye Başkanlığına Aday Adayı oldu.

Dönüşü muhteşem olacak

Almanya’da 39 yıl yaşayan burada çe-

şitli işlerde çalıştıktan sonra kendine ait dö-

ner lokantası ve market açan Aziz Akkılıç, 

yaz aylarında geldiği baba yurduna kesin 

dönüş yapmaya hazırlanıyor. Yıllarca tatil 

dönemlerinde geldiği baba yurdunun ihti-

yaç ve eksikliklerini tespit eden, bunların 

giderilmesi için Türkiye’de olduğu zamanla-

rın çoğunu bu uğurda değerlendiren Akkılıç, 

şimdi eksiklikleri kendisi gidermek üzere 

kolları sıvadı.

CHP’den Aday Adayı oldu

  Yaklaşan yerel seçimlerde CHP’den 

Tuzluca Belediye Başkan Adayı olmak üzere 

Aday Adaylık müracaatını yapan Akkılıç, 

dosyasını CHP Tuzluca İlçe Başkanı Süley-

man Ulutaş’a teslim etti.

Adaylık çalışmaları ve Tuzluca için 

hedeflediği projelerini gazetemize anlatan 

Akkılıç şunları söyledi; Yıllardır gurbette 

yaşadım. Memleket hasretimi her bulduğum 

fırsatta baba yurduma gelerek gidermeye 

çalıştım. Ancak geldiğim zaman gördükle-

rim beni üzüyordu. Bir tarafta Avrupa’da 

ki köy ve kent standartlarına bakıyordum 

bir de bizim yurdumuzdakilere. Tuzluca 

her türlü imkanı olan ancak bu imkan ve 

şartların doğru değerlendirilememesi nede-

niyle bir türlü gelişim gösteremeyen bir 

yer olarak kalmaktaydı. Geçtiğimiz aylarda 

Almanya’da ki hemşerilerimizle bir toplantı 

yaptım. Sonra İstanbul’da ki hemşerimizle 

bazı toplantılar yaptım. Tuzluca’ya da git-

tim. Orada da ilçemizin önde gelen isimleri 

ile hayallerimi, hedeflerimi ve projelerimi 

konuştum. Tüm bu görüşmelerin netice-

sinde bu hedefleri gerçekleştirebilmenin 

yolunun siyaseten ilçemize hizmet oldu-

ğunu görüp partim CHP’den aday olmaya 

karar verdim”

Turizm’den İstihdama onlarca proje

Tuzluca’nın sorunlarını ve ihtiyaçlarını 

iyi tespit ettiğini belirten Akkılıç; “İlçemizin 

ihtiyaçlarını doğru tespit ettik. Yatırımdan, 

hizmete her alanda onlarca proje yaptık. Bu 

projeler hayata geçtiğinde sanattan spora, 

turizmden sosyal yardımlara, ilçe halkından 

köylerimize uzana bir dizi yatırımlarla 

ilçemizi buluşturacağız. Önümüzdeki iki yıl 

içerisinden her evden en az 1 hemşerimize 

iş ve istihdam alanı yaratacağız. Köylü-

müzün organik ürünlerini modern üretim 

paketleme sitemi ve kooperatifleşme yo-

luyla kentliyle buluşturacağız” dedi. Akkılıç 

projelerini şu başlıklarla sıraladı.

“Tuzluca için hayallerim 

ve hedeflerim var”

ESNAF DOSTU TUZLUCA
Tuzluca bizim evimiz. İlçemiz 

esnafını, manavını, bakkalını, 

berberini, pastanesini, balıkçısını, 

kısacası tüm küçük esnafımızı içinde 

olduğu ekonomik dengesizliklere karşı 

kollayacağız. İlçemiz esnafının hizmet 

standartlarını yükselteceğiz. Esnafı-

mızın ruhsat problemlerini hızla çöze-

ceğiz. Belediyemizin doğrudan hizmet 

alımlarında önceliğimiz ilçemiz esnafı 

olacak. 

TURİZMİN MERKEZİ TUZLUCA

İlçemizde turizmi canlandır-

mak için çalışmalar yapacağız. Tuz 

Dağı Sağlık Turizmi, Tuzluca Kültür 

Turizmi, Köy Yaşamı Turizmi başta 

olmak üzere yerli ve yabancı konukla-

rın ilgisini çekecek yatırım ve tesisleri 

ilçemize kazandıracağız. Belediye 

imkanları ile ve Yap-İşlet modeli 

ile teşvik edeceğimiz yatırımları ile 

Tuzluca serhat illerimizin yıldız ilçesi 

haline gelecek. 

SPOR KENTİ TUZLUCA
Çocuklarımıza ve gençlerimize 

sözümüz var. Çocuklarımıza daha iyi 

bir gelecek sunmak için var gücümüz-

le çalışacağız. Sporun her dalında 

Türkiye’de derecelere girecek ilçemizin 

adını altın harflerle yazdıracak sporcu 

geçlerimizi yetiştirmek için Tuzluca 

Spor’u destekleyeceğiz. İlçemize başka 

amatör spor kulüpleri kazandıracağız.

KÜLTÜR ve SANATIN 

BAŞKENTİ TUZLUCA
Kültür ve Sanat bir toplumun 

geleceğe dönen yüzüdür. Çocukları-

mızı sanatın her dalında eğiteceğimiz 

Kültür ve Sanat Merkezi’ni ilçemize 

kazandıracağız. Müzik, resim, tiyatro 

gibi kültür ve sanatın her dalında ço-

cuklarımızı ve gençlerimizi eğiteceğiz. 

Tuzluca Tuz Dağı Kültür Sanat Şenlikle-

rini geleneksel hale getireceğiz 

ORGANİK TARIMIN 

MERKEZİ TUZLUCA
İlçemizi ve ilçemize bağlı köylerimi-

zin tarımsal gelişimini sağlamak için 

projeler üreteceğiz. Büyük kentlerin 

temel ihtiyacı halin gelen organik bes-

lenmeye kaynak olacak bir tarım plan-

laması için çevre üniversitelerimizle de 

işbirliği yapacağız. Hayvancılık, kültür 

balıkçılığı, arıcılık ve kooperatifleşme-

yi teşvik ederek köylümüze ekonomik 

kaynak üreteceğiz.

İSTİHDAM KENTİ TUZLUCA

Ülkemizin içinde bulunduğu eko-

nomik krizin etkileri ilçemizde daha 

fazla hissedilmekte. Üretim alanlarının 

darlığı, küçük esnafımızın zor şartları 

ve işsizlik nedeniyle sürekli göç veren 

bir konumda olan şehrimizi bu nüfus 

kaybından kurtaracak projelerimizle 

istihdamı artıracağız. Bir yılda her biri 

ayrı aileden en az 500 vatandaşımıza iş 

imkanı yaratacağız.

YENİDEN İMAR EDİLECEK 

BİR TUZLUCA
İlçemizin imar, plan, kentleşme ve 

buna bağlı olarak ortaya çıkan altyapı 

üst yapı sorunlarını çözmek için hızla 

çalışma başlatacağız. Kentsel değişim 

ve dönüşüm projelerinde ülkemizin 

deprem gerçeğini de göz önünde bu-

lundurarak güvenle yaşayacağımız bir 

kent oluşturmak için çalışacağız. İmar, 

tapu, mülkiyet hakkı vb. sorunları 

vatandaşın lehine çözeceğiz. 

BAŞKA BİR TUZLUCA
İlçemizin ve köylerimizin yol, su, 

ulaşım problemlerini en kısa sürede 

çözeceğiz. El öpmekle dudak aşınmaz. 

İlçemize bir çivi çakmak için kırk ka-

pıya gitmemiz gerekiyorsa gideceğiz. 

İlçemize 40 kilo metre ötede olan doğal-

gazı Tuzluca’ya getirmek için gerekli 

girişimleri hemen başlatacağız. 

EVİMİZ, OCAĞIMIZ TUZLUCA

Ben yıllarca yurduma hasret 

gurbette yaşadım. Şimdi yurduma 

dönüp ilçemi geleceğe taşımak 

istiyorum. Ama biliyorum bu 

tek başına olmaz. İlçemizi cazibe 

merkezi haline getirerek önce göçü 

durduracak, sonrada geri dönüş 

çalışmaları yapacağız. Büyük şehir-

lerde yaşayan hemşerilerimizin yaz 

aylarında gelecekleri ikinci evlerini 

Tuzluca’ya kurmalarının yolunu 

açacağız” dedi

Yıllardır Almanya’da yaşayan ve 

orada çeşitli işlerde çalıştıktan 

sonra ticarete başlayan Aziz 

Akkılıç doğup büyüdüğü ana 

ocağı Tuzluca’ya Belediye 

Başkan Aday Adayı oldu. CHP 

Tuzluca İlçe Başkanlığına 

müracaat dilekçesini sunan 

Akkılıç, yıllardır Tuzluca 

için kurduğu hayallerini 

gerçekleştirmek için canla başla 

çalışacağını ifade etti.

Aziz Akkılıç, adaylık çalışmalarını ve Tuzluca için hedeflediği projelerini gazetemize anlattı. 

Aziz Akkılıç

 İlçemizin ihtiyaçlarını doğru 

 tespit ettik. Yatırımdan,  

 hizmete her alanda onlarca 

 proje yaptık. Bu projeler  

 hayata geçtiğinde sanattan 

 spora, turizmden sosyal   

 yardımlara, ilçe halkından  

 köylerimize uzana bir  

 dizi yatırımlarla ilçemizi  

 buluşturacağız 
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